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ΔΑΛΙ  news
Διανέμεται ΔΩΡΕΑΝΔΩΡΕΑΝ Ο δίσκος της 

Φαιστού μαζί με 
την επιγραφή 

σε χαλκό από το 
αρχαίο Ιδάλιον

αποτελούν 
σπουδαιότατα 

ευρήματα για το 
Ελληνικό έθνος.

ΔΙΑΒΑΣΤΕΔΙΑΒΑΣΤΕ

Τα νέα 
των ομάδων μας
 σελ.14 - 15

Συζητήσεις, διαβουλεύσεις, συναντήσεις 11 μήνες πριν από τις προσεχείς εκλογές 

H  δ ι ο ρ γ ά -
νωση του 
φ ε σ τ ι β ά λ 

Afrobanana 2023 
στην τοποθεσία Αγρί-
δι, μεταξύ Ιδαλίου και 
Ποταμιάς ξεσήκωσε 
τους κατοίκους της πε-
ριοχής οι οποίοι ζήτη-
σαν με έντονο τρόπο να μην πραγματοποιηθεί γιατί 
σε μια τέτοια περίπτωση θα επηρεαζόταν η ποιότητα 
της ζωής τους ενώ θα υπήρχαν και σοβαρές επιπτώ-
σεις στο περιβάλλον. Οι διοργανωτές βλέποντας την 
οργή και τις διαμαρτυρίες των κατοίκων αποφάσισαν 
να πραγματοποιήσουν το φεστιβάλ σε άλλη περιοχή. 
Οι κάτοικοι της περιοχής παρέθεσαν με επιχειρήματα 
τους λόγους για τους οποίους δεν θα έπρεπε να πραγ-
ματοποιηθεί το εν λόγω φεστιβάλ στη συγκεκριμένη 
περιοχή.

σελ.7

Φεστιβάλ στο Αγρίδι 
ξεσήκωσε τους κατοίκους

11  μήνες πριν από τις εκλογές της 9ης Ιουνίου 2024 
βρίσκονται σε πλήρη λειτουργία οι μηχανές για 
εξεύρεση υποψηφίων που θα κατέλθουν ως 

υποψήφιοι. Υπενθυμίζεται ότι οι προσεχείς εκλογές θα δι-
εξαχθούν σ’ ένα διαφορετικό περιβάλλον αφού μαζί με τις 
Ευρωεκλογές θα διεξαχθούν και οι εκλογές για την Τοπική 
Αυτοδιοίκηση. Άρχισαν οι συζητήσεις, οι διαβουλεύσεις και 
οι συναντήσεις για εξεύρεση προσώπων που θα στελεχώ-
σουν τα ψηφοδέλτια ενώ οι διεργασίες αναμένεται να εντα-

θούν αμέσως μετά τις καλοκαιρινές διακοπές. Ακούγονται 
ονόματα εν δυνάμει υψοψηφίων ωστόσο μέχρι την τελική 
μορφή που θα πάρουν τα ψηφοδέλτια υπάρχει όπως φαίνε-
ται δρόμος. Στόχος όλων όσοι εμπλέκονται με τη διαδικασία 
είναι ο καταρτισμός των ψηφοδελτίων το συντομότερο δυ-
νατόν  ώστε να μπορέσει να προχωρήσει η προεκλογική στο 
επόμενο στάδιο. Οι πολίτες ανυπομονούν να ακούσουν τις  
θέσεις και τα προεκλογικά προγράμματα των υποψηφίων. 
Οι εκλογές για την Τοπική Αυτοδιοίκηση μας έδειξαν στο πα-

ρελθόν ότι έχουν τα δικά τους χαρακτηριστικά και οι ψηφο-

φόροι δεν λειτουργούν πάντα με κομματικά κριτήρια. Αν 

αυτό θα επιβεβαιωθεί και αυτή τη φορά θα το δείξει η κάλπη.            

                                                                     σελ. 5
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H  Ενορία Αγί-
ων Κωνστα-
ντίνου και 

Ελένης Ιδαλίου βρί-
σκεται στο πόδι μετά 
τη διαπίστωση ότι ερ-
γοστάσιο παραγωγής 
ασφάλτου που γειτνιά-
ζει με την κατοικημένη 
περιοχή λειτουργεί πα-
ράτυπα αγνοώντας το δικαστικό διάταγμα αναστολής 
της λειτουργίας του. Οι κάτοικοι της περιοχής συζητούν 
τις επόμενες ενέργειες τους μετά την ενέργεια από πλευ-
ράς  εταιρείας παραγωγής ασφαλτικού σκυροδέματος 
στη Βιομηχανική περιοχή Γερίου που υπέβαλε αίτηση 
για να εξασφαλίσει άδεια εμπομπής αερίων αποβλή-
των, ενέργεια την οποία οι κάτοικοι θεωρούν ως συγκε-
καλυμμένη προσπάθεια νομιμοποίησης των ασφαλτι-
κών στην περιοχή.                                                                   σελ.4

Στο πόδι και πάλι 
για τα ασφαλτικά

Αποστολή στην Πολωνία 
σελ.4

Κέντρο Νεότητας Ποταμιάς 
σελ.6

Τα παληκάρια του 398 Τ.Π
σελ.8

Η γιορτή της μουσικής      
σελ.12                  



2 ΔΑΛΙ      news
ΧΡΗΣΤΙΚΑ

Α ντίστροφα μετρούν οι πλείστοι για τις καλοκαιρι-
νές διακοπές τους. Ο Ιούλιος και ο Αύγουστος εί-
ναι οι δυο μήνες τους οποίους επιλέγουμε όλοι για 

να απολαύσουμε κάποιες στιγμές χαλάρωσης και να ξεφύ-
γουμε από τη ρουτίνα και την καθημερινότητα. Μετά τις δι-
ακοπές αναμένεται να αρχίσει πιο έντονα η συζήτηση για 
τις δημοτικές εκλογές. Τα πολιτικά κόμματα έκαναν ήδη σε 
κεντρικό επίπεδο τις πρώτες διεργασίες τους και αναμένε-
ται αμέσως μετά τις διακοπές ότι θα περάσουν στο δια ταύ-
τα, θα καταρτίσουν τα ψηφοδέλτια τους για τις δημοτικές 
εκλογές οι οποίες θα γίνουν για πρώτη φορά μαζί με τις Ευ-
ρωεκλογές στις 9 Ιουνίου 2024. Τους δικούς τους σχεδια-
σμούς κάνουν και άτομα τα οποία αναμένεται ότι θα κατέλ-
θουν ως ανεξάρτητα κυρίως για τις θέσεις του Δημάρχου 
και του Αντιδημάρχου στο νέο σχήμα που θα δημιουργη-
θεί στην περιοχή. Είναι προφανές ότι μετά τις καλοκαιρινές 
διακοπές θα υπάρξει μεγάλο ενδιαφέρον και σίγουρα θα 
έχουμε πολλές ειδήσεις να μεταφέρουμε στο αναγνωστι-
κό κοινό. Με γόρδιο δεσμό μοιάζει το θέμα με τα ασφαλ-

τικά το οποίο παρά την απόφαση που λήφθηκε το 2020 
για μετακίνηση τους από το σημείο που βρίσκονται σήμε-
ρα κοντά στην οικιστική ζώνη της Ενορίας Αγίων Κωνστα-
ντίνου και Ελένης Ιδαλίου,  παραμένουν στην περιοχή και 
προκαλούν προβλήματα. Οι κάτοικοι είναι αναστατωμένοι 
και ζητούν από την πολιτεία να υλοποιήσει τη ληφθείσα 
απόφαση. Ένα άλλο θέμα που συζητήθηκε πολύ έντονα 
το τελευταίο διάστημα είναι αυτό που αφορά τις Βιομη-
χανικές περιοχές. Στην περιοχή υπάρχουν Βιομηχανικές 
περιοχές, Ιδαλίου, Πέρα Χωριού – Νήσου και Αλάμπρας 
και οι όποιες αποφάσεις ληφθούν σε κεντρικό επίπεδο θα 
έχουν αντίκτυπο και σε αυτές. Η κοινότητα Ποταμιάς τίμη-
σε τα παληκάρια του 398 Τ.Π. Το μνημόσυνο έγινε στην 
παρουσία του Υπουργού Άμυνας Μιχάλη Γιωργάλλα. Κυ-
κλοφόρησε το βιβλίο του Δαλίτη παλαίμαχου ποδοσφαι-
ριστή της Ομόνοιας Γιώργου Τσελεπή «Κορυφαίος Ποδο-
σφαιριστής, Σπουδαίος Προπονητής». Τα έσοδα από την 
πώληση του βιβλίου του Γιώργου Τσελεπή θα διατεθούν 
για την ανέγερση της προτομής του ήρωα αδελφού του ο 

οποίος έπεσε μαχόμενος κατά την τουρκική εισβολή του 
1974 και για χρόνια βρισκόταν στον κατάλογο των αγνο-
ουμένων. Δυο κάτοικοι της περιοχής εξελέγησαν στις εσω-
κομματικές εκλογές του ΔΗΣΥ. Πρόκειται για το Λούκα Χα-
τζηγιάγκου και τον Κωνσταντίνο Μούντουκκο. Η εκλογή 
τους έχει τη σημασία της αφού η περιοχή πλέον έχει σημα-
ντική εκπροσώπηση στο μεγαλύτερο πολιτικό κόμμα του 
τόπου. Οι εκλελεγμένοι αντιπρόσωποι του ΑΚΕΛ στο Δάλι 
προέβησαν σε ενημέρωση για το έργο τους στο Δήμο και 
τη Σχολική Εφορεία Ιδαλίου. Στην Ποταμιά δρομολογήθη-
κε η ανέγερση του Κέντρου Νεότητας. Είναι ένα σημαντι-
κό έργο το οποίο θα αλλάξει την εικόνα στον πυρήνα της 
Ποταμιάς. Oι κάτοικοι της περιοχής Αγρίδι διαμαρτυρήθη-
καν έντονα για τη διοργάνωση στην περιοχή του φεστιβάλ 
Afrobanana 2023. Οι αντιδράσεις τους έφεραν αποτέλε-
σμα αφού αποτράπηκε η διοργάνωση του στην περιοχή. 
Ο Δήμος Ιδαλίου και οι κοινότητες της περιφέρειας πραγ-
ματοποίησαν εκδηλώσεις με την ευκαιρία των γιορτών του 
παιδιού και της μουσικής.   

Πλησιάζουν οι διακοπές

Αστυνομικός Σταθμός Πέρα Χωριού – Νήσου

Ελευθερίας 36, 2572, Πέρα Χωριό – Νήσου Λευκωσία

Τηλ: 22 607400

Κοινότητες / περιοχές που αστυνομεύει:

Δάλι, Πέρα Χωριό – Νήσου, Λύμπια, Αλάμπρα, Σια, 

Αγία Βαρβάρα, Μαθιάτης, Λυθροδόντας, Μαρκί, Κοτσιάτης, 

Ηλιούπολη, Νέα Λήδρα, Κωνστάντια, Καλλιθέα, Ποταμιά 

και Βιομηχανική περιοχή.

Άμεση Βοήθεια 112 ή 199

Γραμμή Επικοινωνίας του Πολίτη 1460

Ανοικτή Τηλεφωνική Γραμμή ΥΚΑΝ 1498

Γραμμή Κυνηγού 1414

Αναφορά Πυρκαγιών 1407

Γραμμή του Δημότη 70002020

Δήμος Ιδαλίου

Γεώργιου Γρίβα Διγενή 20Α, 2540, Δάλι . Τηλ: 22444888

Αγροτικό Κέντρο Ιδαλίου

Αδώνιδος 40, 2540 Δάλι. Τηλ: 22521922

Κοινοτικό Συμβούλιο Πέρα Χωρίου και Νήσου

Ελευθερίας 13.P.O BOX 2572, Πέρα Χωριό Τηλ: 22521570

Κοινοτικό Ιατρείο Πέρα Χωρίου

Ελευθερίας 4, 2572, Πέρα Χωριό Τηλ: 22525010

Κοινοτικό Συμβούλιο Αγίας Βαρβάρας

Αθηνάς 1. 2560. Αγία Βαρβάρα. Τηλ: 22521715, 22441151. 

Φαξ. 22441150

Κοινοτικό Συμβούλιο Αλάμπρας

Ειρήνης 4. 2563. Αλάμπρα. Τηλ: 22522457, 99384530, 

99865287. Φαξ:22526402

Κοινοτικό Συμβούλιο Λυμπιών

Αρχ. Μακαρίου 13. 2566 Λύμπια. Τηλ: 22521656, Φαξ: 

22525793.

Κοινοτικό Ιατρείο Λυμπιών

2566. Λύμπια. Τηλ: 22 524914

Κοινοτικό Συμβούλιο Σιας

Αρχι. Μακαρίου Γ’ 6, 2574, Σια. Τηλ: 22532703, 22465340

Χωριτική Αρχή Ποταμιάς

2573. Ποταμιά. Τηλ: 22455902, 22526682, Φαξ: 22521674

Χωριτική Αρχή Κοτσιάτη

2564. Κοτσιάτης. Τηλ: 22524110

Άμεση βοήθεια

 

 

 

Εορτολόγιο του μήνα
1 Ιουλίου  Ανάργυρος, Ανάργυρη, Αργύριος, 

Αργυρία, Δαμιανός, Δαμιανή, Κοσμάς, 
Κοσμία, Μαυρίκιος, Μαυρικία 

3 Ιουλίου  Ανατόλιος, Ανατολία, Ζουμπούλης, 
Ζουμπουλία, Υάκινθος, Υακίνθη 

7 Ιουλίου  Κυριακή, Κυριάκος, Οδυσσεύς, 
Οδύσσεια 

8 Ιουλίου  Θεόφιλος, Θεοφιλία, Προκόπιος, 
Προκοπία 

9 Ιουλίου  Παγκράτιος, Παγκρατία 

10 Ιουλίου  Αμαλία 

11 Ιουλίου  Ευφημία, Όλγα, Όλια 

12 Ιουλίου  Βερονίκη 

14 Ιουλίου  Ακύλας, Νικόδημος, Νικοδήμη 

15 Ιουλίου  Βλαδίμηρος, Βλαδιμήρα, Ιουλίττα, 
Κήρυκος 

17 Ιουλίου  Μαρίνα, Μαρίνος 

18 Ιουλίου  Αιμιλιανός, Αιμιλιανή 

19 Ιουλίου  Μακρίνα 

20 Ιουλίου  Ηλίας 

22 Ιουλίου  Μαγδαληνή, Μαγδαληνός, Μαρκέλλα, 
Μάρκελλος 

23 Ιουλίου  Ιεζεκιήλ, Πελαγία, Πελάγιος 

24 Ιουλίου  Αθηναγόρας, Χριστίνα 

25 Ιουλίου  Άννα, Ευπραξία, Ευπράξιος, Ολυμπιάς 

26 Ιουλίου  Ερμοκράτης, Ερμόλαος, Ιερουσαλήμ, 
Παρασκευή, Παρασκευάς, Παράσχος, 
Ωραιοζήλη 

27 Ιουλίου  Ανθούσα, Παντελεήμων, Παντελής, 
Παντελεημονία, Παντελίτσα, Παντελίνα 

28 Ιουλίου  Ακάκιος, Ακακία, Χρυσοβαλάντης, 
Χρυσοβαλαντία 

29 Ιουλίου  Καλλίνικος, Καλλινίκη 

30 Ιουλίου  Ανδρόνικος, Ανδρονίκη, Σίλας, 
Σιλουανός 

31 Ιουλίου  Ευδόκιμο

Την Κυριακή 11 Ιουνί-
ου, ημέρα της μνήμης 
του Αποστόλου Βαρ-
νάβα, ιδρυτή και προ-
στάτη της εκκλησίας 
της Κύπρου γιόρτασε 
τα ονομαστήρια του ο 
Μητροπολίτης Τριμυ-
θούντος Βαρνάβας. Το 
Σάββατο, το απόγευ-
μα, τελέστηκε αρχιερα-
τικός εσπερινός στο Μητροπολιτι-
κό ναό της Παναγίας Ευαγγελίστριας 
Ιδαλίου. Την Κυριακή, το πρωί, επί-

σης στο Μητροπολιτι-
κό ναό Παναγίας Ευ-
αγγελίστριας Ιδαλίου 
τελέστηκε αρχιερατι-
κό συλλείτουργό. Το 
απόγευμα της ίδιας 
μέρας ο Μητροπολί-
της Βαρνάβας με την 
ευκαιρία των ονομα-
στηρίων του δέχθηκε 
τις ευχές των πιστών 

στην αίθουσα του Επισκοπείου στη 
Μοσφιλωτή. 

Τα ονομαστήρια του Μητροπολίτη 
Τριμυθούντος Βαρνάβα

 Aνδρέας Ιωσήφ
Διευθυντής Έκδοσης

Αιμοδοσία Αλάμπρας

Ά λλη μια αιμοδοσία σε κοι-
νότητα της περιοχής στέ-
φθηκε με απόλυτη επιτυ-

χία. Στις 19 Ιουνίου διοργανώθηκε 
αιμοδοσία στο δημοτικό σχολείο 

Αλάμπρας. Η προσέλευση των κα-
τοίκων της κοινότητας ήταν αθρόα. 
Για άλλη μια φορά στάληκε το μήνυ-
μα της αγάπης και της αλληλοστήρι-
ξης σε συνανθρώπους μας.

Παγκύπριος πρωταθλητής 
νέων στο σκάκι ο μαθητής 

Χρυσόστομος Ρουσής

Σ υνεχίζοντας τις επιτυχίες των 
προηγούμενων χρόνων, ο 
πολυπρωταθλητής ταλαντού-

χος σκακιστής της Σχολής Φόρουμ, μα-
θητής της Ε’1, Χρυσόστομος Ρουσής 
κατέκτησε την 1η θέση στο παγκύπριο 
πρωτάθλημα νέων 2023 (Κ18) που δι-
οργάνωσε η Κυπριακή Σκακιστική 
Ομοσπονδία μεταξύ 28 Απριλίου και 
5 Μαΐου 2023. Ο Χρυ-
σόστομος Ρουσής θα 
εκπροσωπήσει την Κύ-
προ στο πανευρωπαϊκό 
πρωτάθλημα νέων 2023 
που θα διεξαχθεί μεταξύ 
5-15 Σεπτεμβρίου 2023 
στη Μαμάγια της Ρου-
μανίας.
Αξίζει να σημειωθεί ότι 
ο Χρυσόστομος Ρουσής 
έχει να επιδείξει πλη-
θώρα διακρίσεων στο 
πνευματικό αυτό άθλη-
μα, τόσο σε εθνικό όσο 
και σε διεθνές επίπεδο. 

Από την ηλικία των 7 ετών που κατέκτη-
σε για πρώτη φορά το παγκύπριο πρω-
τάθλημα (στην κατηγορία Κ08), ανα-
κηρύχθηκε εννέα φορές πρωταθλητής 
Κύπρου (στις κατηγορίες Κ08, Κ10, Κ12, 
Κ14, Κ16 και Κ18) σε εννέα διαδοχικά 
έτη, επίτευγμα που αποτελεί ρεκόρ για 
τα κυπριακά δεδομένα. Σε διεθνές επί-
πεδο, εκπροσώπησε την Κύπρο (ως 

invited player από 
τη διεθνή σκακιστι-
κή ομοσπονδία) στο 
πανευρωπαϊκό πρω-
τάθλημα νέων το 
2013 (Μαυροβού-
νιο), το 2014 (Γεωρ-
γία), το 2016 (Τσεχία), 
το 2018 (Λετονία), το 
2019 (Σλοβακία) και 
στο παγκόσμιο πρω-
τάθλημα νέων το 
2015 (Ελλάδα), με 
πολύ τιμητικά για τη 
χώρα μας αποτελέ-
σματα.

Ανδρέας Ιωσήφ 
Διευθυντής Έκδοσης

Έφυεν ένας σύντροφος που ‘ταν στην βιοπάλη.
Εφτώσιυνεν η Ποταμιά τζι ορφάνεψεν το Δάλι.
Αγάπην είσιεν στην καρκιά τζιαι στην μαθκιά γαλήνη.
Επάλεψε μες στην ζωή το θαύμα για να γίνει.
Επήρεν την Ευτέρπη μας τζι ανάγιωσαν παιδάκια.
Δουλέψασιν τζι οι θκιο μαζί. Πετάσαν τα πουλάκια.
Εχτίσασιν άλλες φωλιές, εφκάλασι πουλλούθκια 
τζι εγέμωσε το σπίτι τους παιδάκια τζιαι τραούθκια.
Τρία αγγόνια έπιασε μέσα στην αγκαλιά του 
τζι εγίνησαν ο ουρανός τζιαι τ’ άστρα του, δικά του.
Στον Άδωνην ανελλιπώς με φίλους κουβεντιάζει, 
τούντης ζωής τα άδικα στην άκρη εν τα βάζει.
Τούτη αλήθκεια εν ζωή, να αγαπάς πλησίον
τζιαι να κοντεύκεις αίσια, τούτο που λέμε Θείον.
Χάνεται ένας άνθρωπος τζι ο στεναγμός φωλιάζει 
μέσα στο στήθος μας βαθειά τζιαι άβυσσος ιμοιάζει.
Μα οι ψυσιές εν χάνουνται, πάσι τζιαι συνεχίζουν, 
με συμβουλές τζιαι θύμησες ούλλους μας συνετίζουν.
Δεν ήσουν Κόκο έτοιμος που την ζωή να φύεις 
τζιαι την φωλιά σου γέρημη τζιαι σκοτεινή ν’ αφήσεις.
Μ’ αφήνεις θύμησες καλές τζι εκτίμηση περίσσια, 
παιθκιά για σεν περήφανα σαν εν τα κυπαρίσσια.
Πάαινε Γιώργο στο καλό τζιαι στου Θεού την σιέπη 
Εν να δεχτούμε το φευγιό, Γιώρκο, γιατ’ έτσι πρέπει.
Καλό ταξίδι
12/6/23

Ανδρούλα Σιάτη

Γεώργιος Ζάνος

«Διαδρομές στην παράδοση»

Π αιδιά της Ε’ και της Στ’ τάξης 
του Δημοτικού Σχολείου Αλά-
μπρας έφτιαξαν το έργο με τίτ-

λο «Διαδρομές στην παράδοση». Το 
έργο εντάσσεται στο πρόγραμμα του 
Υπουργείου Παιδείας, Αθλητισμού και 
Νεολαίας «Συνεργασία με καλλιτέχνες». 

Οι συμμετέχοντες εξέφρασαν θερμές 
ευχαριστίες στη Διεύθυνση του σχολεί-
ου, στην εκπαιδευτικό Άντρια Πογιατζή, 
στη σύμβουλο Τέχνης Νικολέτα Αυγου-
στή, στο προσωπικό του Σχολείου, τον 
Σύνδεσμο Γονέων του σχολείου και το 
Κοινοτικό Συμβούλιο Αλάμπρας.
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Α νησυχία, προβληματισμός και αγανάκτηση επικρατούν στην 
Ενορία Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης Ιδαλίου. Ο λόγος έχει 
να κάνει με την γνωστοποίηση της ενέργειας από πλευράς  εται-

ρείας παραγωγής ασφαλτικού σκυροδέματος στη Βιομηχανική περιοχή 
Γερίου που υπέβαλε αίτηση για να εξασφαλίσει άδεια  εκπομπής αερίων 
αποβλήτων, ενέργεια την οποία οι κάτοικοι θεωρούν ως συγκεκαλυμμέ-
νη προσπάθεια νομιμοποίησης των ασφαλτικών στην περιοχή. Οι κάτοι-
κοι της Ενορίας Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης Ιδαλίου είναι ανάστατοι, 
υποστηρίζοντας ότι το κράτος αντί να λύσει οριστικά το πρόβλημα για το 
οποίο υπάρχει σχετική απόφαση από το 2020, θεωρούν ότι καταβάλλε-
ται προσπάθεια να κλείσει το θέμα με το χειρότερο για τους δημότες Ιδα-
λίου τρόπο. Οι κάτοικοι κάνουν λόγο για εμπαιγμό και κοροϊδία  σε βά-
ρος τους επικαλούμενοι οικονομικά και άλλα συμφέροντα τα οποία όπως 
πιστεύουν κρύβονται πίσω από το ζήτημα.  Στην περιοχή πραγματοποι-
ήθηκε σύσκεψη των κατοίκων της Ενορίας Αγίων Κωνσταντίνου και Ελέ-
νης στην οποία συζητήθηκε λεπτομερώς το θέμα. Σε μια άλλη εξέλιξη οι 
κάτοικοι της Ενορίας Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης καταγγέλουν πα-
ραβίαση του διατάγματος του Ανωτάτου Δικαστηρίου για απαγόρευση 
της λειτουργίας των ασφαλτικών μονάδων. Σύμφωνα με καταγγελία που 
έγινε στη Νομική Υπηρεσία στο ένα από το δυο ασφαλτικά της περιοχής 
γίνεται συγκεκριμένη διεργασία, κάτι που όπως ισχυρίζονται οι κάτοικοι, 
συνιστά παραβίαση του δικαστικού διατάγματος.
Τις καταγγελίες των κατοίκων για παραβίαση του διατάγματος του Ανω-
τάτου Δικαστηρίου επιβεβαίωσε και ο πρώην Πρόεδρος του Κινήματος 
Οικολόγων - Συνεργασίας Πολιτών Γιώργος Περδίκης ο οποίος επισκέ-

φθηκε την περιοχή. Σύμφωνα με δημόσια καταγγελία στην οποία προ-
έβη σε χώρο δίπλα από το συγκεκριμένο εργοστάσιο εναποτίθενται πα-
ράνομα όγκοι σκυροδέματος. Ο συγκεκριμένος χώρος αποτελεί κρατική 
γη. Το Τμήμα Περιβάλλοντος εξέδωσε  διοικητικό πρόστιμο στην εταιρεία  
που μεταφέρει  στο σημείο το συγκεκριμένο υλικό. Ταυτόχρονα για το ζή-
τημα, το τμήμα προχώρησε και σε νομική διαδικασία.
.Οι κάτοικοι της Ενορίας Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης Ιδαλίου απέστει-
λαν επιστολή στον Πρόεδρο της Δημοκρατίας Νίκο Χριστοδουλίδη ζητώ-
ντας συνάντηση για να συζητήσουν το θέμα των ασφαλτικών εργοστασί-
ων. Αναμένουν ότι η παρούσα κυβέρνηση θα  δώσει οριστική λύση στο 
θέμα υλοποιώντας την απόφαση του Υπουργικού Συμβουλίου που λή-
φθηκε τον Ιούλιο του 2020. Η κυβέρνηση Αναστασιάδη  έλαβε απόφαση 
για μετακίνηση των εργοστασίων από την περιοχή που βρίσκονται σή-
μερα, κοντά στην κατοικημένη περιοχή Ιδαλίου. Το θέμα βρίσκεται στα 
δικαστήρια. Μετά από αίτημα της Δημοκρατίας έχει εκδοθεί προσωρινό 
διάταγμα παύσης λειτουργίας των εργοστασίων παραγωγής ασφάλτου.  
Οι διαμαρτυρίες των κατοίκων της Ενορίας Αγίων Κωνσταντίνου και Ελέ-
νης Ιδαλίου άρχισαν εδώ και 8 χρόνια. Πραγματοποιήθηκαν εκδηλώσεις 
διαμαρτυρίας τόσο έξω από τα ασφαλτικά εργοστάσια όσο και έξω από 
το Προεδρικό Μέγαρο.  Υποστήριξαν ότι το δικαίωμα τους να αναπνέουν 
καθαρό αέρα στα σπίτια τους θάβεται σε πολιτικά, οικονομικά και άλλα 
συμφέροντα και κάλεσαν επανελλειμένα την πολιτεία να λύσει οριστικά 
το θέμα για το οποίο κατά καιρούς ενημερώθηκαν όλα τα πολιτικά κόμ-
ματα ενώ συζητήθηκε και στη Βουλή των Αντιπροσώπων. 

Συνεχίζεται το μαρτύριο των κατοίκων με τα ασφαλτικά 

Δ υο κάτοικοι της ευρύτερης περιοχής Ιδαλίου έχουν 
εκλεγεί κατά τις πρόσφατες διαδικασίες που έγιναν 
στο ΔΗΣΥ. Πρόκειται για το Λούκα Χατζηγιάγκου 

από το Πέρα Χωριό – Νήσου ο οποίος επανεξελέγη στο Πολι-
τικό Γραφείο του κόμματος και τον Κωνσταντίνο Μούντουκο 
από τα Λύμπια ο οποίος εξελέγη Αναπληρωτής Επαρχιακός 
Γραμματέας του ΔΗΣΥ Λευκωσίας. Ο Λούκας Χατζηγιάγκου 
σε δήλωση του αφού ευχαρίστησε τους ψηφοφόρους για την 
εμπιστοσύνη που έδειξαν στο πρό-
σωπο του αναφέρει: «Πάμε δυνα-
τά, μαζί, ενωμένοι και γεμάτοι όρεξη 
με όραμα για την ανασυγκρότηση 
της παράταξης μας και το ευρύτερο 
καλό του τόπου μας.
Θα εργαστούμε όλοι συλλογικά 
δουλεύοντας για το καλύτερο δυνα-
τό αποτέλεσμα έχοντας ως γνώμονα 
τη διαφάνεια σε όλους τους τομείς». 
Θέση στην ηγετική πυραμίδα του 
ΔΗΣΥ Λευκωσίας έλαβε και ο Κων-
σταντίνος Μούντουκκος  ο οποίος 
πλέον είναι ο Αναπληρωτής Επαρ-
χιακός Γραμματέας του κόμματος 
στην πρωτεύουσα. Στις εκλογές που 
έγιναν κέρδισε τον ανθυποψήφιο 
του Προκόπη Προκοπίου.
Ο νέος Αναπληρωτής Επαρχιακός 
Γραμματέας του ΔΗΣΥ Λευκωσίας σε δήλωση του ευχαρί-
στησε όλους όσοι τον τίμησαν με τη ψήφο τους και του εμπι-

στεύθηκαν τη συγκεκριμένη νευραλγικής 
σημασίας θέση. 
«Ο Δημοκρατικός Συναγερμός ήδη εργά-
ζεται για το μέλλον του τόπου μας με μόνο 
γνώμονα το καλώς νοούμενο συμφέρον 
του κάθε πολίτη» ανέφερε ο Κωνσταντίνος 
Μούντουκος ο οποίος εξέφρασε τα συγχα-
ρητήρια του στον ανθυποψήφιο του Προ-
κόπη Προκοπίου με τον οποίο έδωσαν ένα 
έντιμο και όμορφο, όπως το χαρακτήρισε, 
αγώνα.
«Όπως πολλάκις ειπώθηκε το τελευταίο δι-
άστημα, στον ΔΗ.ΣΥ κανείς δεν περισσεύει 

γιατί υπάρχει πολλή δουλειά που πρέπει να γίνει» επισημαί-
νει στη δήλωση του ο νέος Αναπληρωτής Επαρχιακός Γραμ-
ματέας του κόμματος στη Λευκωσία. 

Εξελέγησαν στις εσωκκομματικές 
εκλογές του ΔΗΣΥ

Κ υκλοφόρησε το βιβλίο του Δαλίτη πα-
λαίμαχου ποδοσφαιριστή της Ομόνοι-
ας Γιώργου Τσελεπή «Κορυφαίος Ποδο-

σφαιριστής, Σπουδαίος Προπονητής». Το βιβλίο 
αναφέρεται στη μεγάλη καριέρρα του Τσελεπή 
ο οποίος χειροκροτήθηκε από όλους τους φιλά-
θλους ανεξαρτήτως σωματειακής τοποθέτησης 
και μέχρι σήμερα χαίρει εκτίμησης απ’ όλο τον 
κόσμο. Ο Γιώργος Τσελεπής ήταν ως ποδοσφαι-
ριστής από τις μεγαλύτερες μορφές της Ομόνοιας 
της περιόδου 1968 -1974. Στα 6 χρόνια που έπαι-
ξε στους πράσινους κατέγραψε 76 συμμετοχές, 
πέτυχε 6 γκολ και πανηγύρισε δύο νταμπλ. Συ-
νέδεσε το όνομά του με μια 
κορυφαία στιγμή στην ιστο-
ρία του συλλόγου της πρω-
τεύουσας.Το φθινόπωρο του 
1972, η Ομόνοια έγινε η πρώ-
τη κυπριακή ομάδα που προ-
κρίθηκε σε δεύτερο γύρο των 
Κυπέλλων Ευρώπης. Το τρι-
φύλλι είχε ηττηθεί με 2-1 στον 
πρώτο αγώνα για το κύπελ-
λο πρωταθλητριών, από την 
πρωταθλήτρια Ιρλανδίας, 
Γότερφορντ, ωστόσο κέρδι-
σε με 2-0 στον επαναληπτικό 
που έγινε σε ένα κατάμεστο 
ΓΣΠ. Τα δύο γκολ σε εκείνο 
το ιστορικό παιχνίδι σημεί-
ωσε ο Γιώργος Τσελεπής, «υπογράφοντας» την πρόκριση 
της Ομόνοιας στον επόμενο γύρο, όπου στη συνέχεια τέ-
θηκε αντιμέτωπη με την Μπάγερν Μονάχου. Υπηρέτησε 

σε όλη την καριέρα του το «τρι-
φύλλι», καθώς αρνήθηκε δελεα-
στικές, για την εποχή, προτάσεις 
από άλλες ομάδες, που ήθελαν 
να τον αποκτήσουν. Ο ίδιος δή-
λωνε πάντα πιστός στρατιώτης 
της Ομόνοιας, την οποία παρα-
κολουθεί τακτικά μέχρι σήμερα. 
Αγωνιζόταν στη θέση του δεξι-
ού εξτρέμ και κύριο χαρακτηρι-
στικό του ήταν οι σέντρες ακρι-
βείας, η σωστή αντίληψη του 
χώρου, το πάθος και η αποφασι-
στικότητα του στο παιχνίδι. Μετά 
το τέλος της καριέρας του, ακο-
λούθησε με μεγάλη επιτυχία κα-
ριέρα προπονητή. Τα έσοδα από 

την πώληση του βιβλίου του Γιώργου Τσελεπή διατίθε-
νται για την ανέγερση της προτομής του ήρωα αδελ-
φού του ο οποίος έπεσε μαχόμενος κατά την τουρκική 
εισβολή του 1974 και για χρόνια βρισκόταν στον κατά-
λογο των αγνοουμένων. Στις 9 Ιουλίου θα γίνει η τελετή 
των αποκαλυπτηρίων της προτομής  του Νίκου Τσελε-
πή. Βρίσκεται δίπλα από το σωματείο του Άδωνη Ιδαλί-
ου, κοντά στην προτομή του φίλου και συμποδοσφαι-
ριστή του Γεώργιου Εικοσάρη.  Το βιβίο τιμάται στα 20 
Ευρώ και με την αγορά του βιβλίου θα τιμηθούν και τα 
δυο αδέλφια Τσελεπή τα οποία είχαν σημαντική συνει-
σφορά, ο ένας στο ποδόσφαιρο και ο άλλος έδωσε ότι 
πιο ιερό είχε, τη ζωή του για την πατρίδα. Οι ενδιαφε-

ρόμενοι μπορούν να αποτείνονται για παραγγελία στα τη-
λέφωνα: 99383606 (Ανδρέας Χαρίτου), και 99566045 (Δη-
μήτρης Τσελεπής).

Γιώργος Τσελεπής: «Κορυφαίος Ποδοσφαιριστής, 
Σπουδαίος Προπονητής»

Ο ι εκλελεγμένοι αντιπρόσωποι του ΑΚΕΛ Ιδαλί-
ου στο πλαίσιο πανδημοτικής συνέλευσης που 
πραγματοποιήθηκε στο οίκημα του Άδωνη πα-

ρουσίασαν το έργο και τη δράση τους. Η δημοτική ομάδα 
του ΑΚΕΛ, το Συμβούλιο Νεολαίας και η Σχολική Εφορεία 
παρουσίασαν τη δράση τους σε κάθε φορέα, τα έργα που 
υλοποιήθηκαν καθώς και έργα που βρίσκονται υπο μελέ-
τη και ωρίμανση. Ο Αντιδήμαρχος Ανδρέας Αντωνίου ανέ-
λυσε τη μεταρρύθμιση της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και το 
πως αυτή θα επηρεάσει την περιοχή Ιδαλίου.  
Η δράση της δημοτικής ομάδας και τα έργα του Δήμου πα-
ρουσιάστηκαν από το δημοτικό σύμβουλο Σταύρο Χατζη-
γιάννη. Η Κυριακή Γρούτα αναφέρθηκε στις δράσεις του 
Συμβουλίου Νεολαίας και ο Ανδρέας Σολομώνοντος μί-
λησε για τα θέματα υγείας και περιβάλλοντος. Η Πρόεδρος 
της Σχολικής Εφορείας Ιδαλίου Αγγέλα Χατζηγιάννη ανα-
φέρθηκε στα θέματα που αφορούν την παιδεία και το πε-
δίο δράσης της Σχολικής Εφορείας. Για το ΑΚΕΛ όπως ανα-

φέρεται και σε πρόσφατη ανακοίνωση του κόμματος η 
Τοπική Αυτοδιοίκηση είναι ο κατ’ εξοχήν θεσμός εξουσίας 
που είναι πιο κοντά στον πολίτη, στην κοινωνία. Οι άνθρω-
ποι, ο προσανατολισμός και τα προγράμματα δράσης στα 
Δημοτικά Συμβούλια έχουν πάντα καθοριστική σημασία 
στην ποιότητα ζωής και την καθημερινότητα των τοπικών 
κοινωνιών, σημειώνεται στην ανακοίνωση.

Πανδημοτική Συνέλευση ΑΚΕΛ Ιδαλίου

A ντιπροσωπεία του δημοτικού συμβουλίου Ιδαλίου 
με επικεφαλής τον Αντιδήμαρχο Ανδρέα Αντωνίου 
συμμετείχε στο φεστιβάλ που διοργάνωσε ο Δή-

μος της πόλης Wieliszew Πολωνίας. Η αντιπροσωπεία του 
Δήμου Ιδαλίου έτυχε θερ-
μής φιλοξενίας και τα μέλη 
του δημοτικού συμβουλίου 
που συμμετείχαν στην απο-
στολή επέστρεψαν στην Κύ-
προ με τις καλύτερες εντυ-
πώσεις. Ο Δήμος Ιδαλίου και 
η πόλη Wieliszew Πολωνίας 
έχουν διδυμοποιηθεί το πε-
ρασμένο Φθινόπωρο ενώ 
για δέκα και πλέον χρόνια 
έχουν πολιτιστική συνεργασία. Στην τελετή διδυμοποίη-
σης που έγινε στο Δάλι τον περασμένο Νοέμβριο παρού-
σα ήταν και η πρέσβειρα της Πολωνίας στην Κύπρο Irena 

Lichnerowlez Auguslyn η οποία εξέφρασε τα συγχαρητή-
ρια στους εμπνευστές της ιδέας της διδυμοποίησης.  H πόλη 
Wieliszew έχει κοινά χαρακτηριστικά με το Δάλι όπως είναι 
για παράδειγμα η απόσταση από την πρωτεύουσα. Απέχει 

από τη Βαρσοβία  26 χιλι-
όμετρα, όση περίπου είναι 
και η απόσταση του Ιδαλί-
ου από τη Λευκωσία. Βρέ-
χεται από δυο ποταμούς 
όπως συμβαίνει και με το 
Δάλι με τον ποταμό Γυα-
λιά.  Η πόλη Wieliszew εί-
ναι η τέταρτη ευρωπαϊκή 
πόλη με την οποία ο Δή-
μος Ιδαλίου έχει προχωρή-

σει σε διδυμοποίηση. Προηγήθηκαν η Γαλλική πόλη Κομ 
– Λα – Βιλ , οι Αχαρνές της Ελλάδας και ο Δήμος του Όρτε 
στην Ιταλία

Αποστολή του Δήμου Ιδαλίου στην Πολωνία
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Και τώρα ... δημοτικές εκλογές

Σ ε ρυθμούς Ευρωεκλογών και δημοτικών εκλογών μπαί-
νουν τα πολιτικά κόμματα αλλά και οι ενδιαφερόμενοι 
για διεκδίκηση αξιώματος στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. Η 

εκλογική διαδικασία της 9ης Ιουνίου του 2024 έχει πολλές ιδιαιτε-
ρότητες. Κατ’ αρχάς για πρώτη φορά θα διεξαχθούν οι εκλογές με 
βάση τα νέα σχήματα. Επίσης οι εκλογές για την Τοπική Αυτοδι-
οίκηση θα διεξαχθούν μαζί με τις Ευρωεκλογές γεγονός το οποίο 
ενδεχομένως να δημιουργήσει μια πιο πολύπλοκη διαδικασία. 
Η ημερομηνία της διεξαγωγής των δημοτικών εκλογών ορίστηκε 
για τις 9 Ιουνίου. Όπως προαναφέρθηκε θα γίνουν ταυτόχρονα 
με τις Ευρωεκλογές, ενώ η έναρξη της ισχύος της μεταρρύθμισης 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης ορίστηκε για την 1η Ιουλίου 2024. Οι 
διεργασίες για τις δημοτικές εκλογές, τόσο σε οργανωτικό επίπεδο 
όσο και σε πολιτικό – κομματικό επίπεδο έχουν αρχίσει και ανα-
μένεται να κορυφωθούν μετά τις καλοκαιρινές διακοπές. Τα πρώ-
τα ονόματα άρχισαν να συζητιούνται, οι βολιδοσκοπήσεις και οι 
επαφές με άτομα που δυνατόν να ενδιαφέρονται να εμπλακούν 
στη διαδικασία είναι σύνηθες φαινόμενο. Συζητήσεις για ονόμα-
τα που δυνατόν να κατέλθουν στην εκλογική μάχη είτε ως υπο-
ψήφιοι Δήμαρχοι, είτε ως υποψήφιοι δημοτικοί σύμβουλοι άρ-
χισαν να ακούγονται.  Στόχος όλων είναι να δημιουργηθούν οι 
προϋποθέσεις ώστε να επιτύχουν το επιδιωκόμενο αποτέλεσμα.  
Ο ΔΗΣΥ αναμένεται ότι θα εντείνει τις προσπάθειες του ενόψει δη-
μοτικών εκλογών μετά τις καλοκαιρινές διακοπές. Παρόλα αυτά 
δεν αφήνουν το χρόνο να περνά ανεκμετάλλευτος. Σύμφωνα με 
πληροφορίες έγινε μια πρώτη συνάντηση με τα ήδη εκλελεγμένα 
στην Τοπική Αυτοδιοίκηση μέλη του κόμματος ώστε να αρχίσει η 
διαδικασία για εξεύρεση ικανών προσωπικοτήτων που θα στελε-
χώσουν τα ψηφοδέλτια του κόμματος. Στο ΑΚΕΛ η Κεντρική Επι-
τροπή συζήτησε  το πολιτικό πλαίσιο του κόμματος για τις εκλο-
γές της Τοπικής Αυτοδιοίκησης του 2024. Η Κεντρική Επιτροπή, 
όπως ανακοινώθηκε, έδωσε το έναυσμα για να προχωρήσουν 
οι επαρχιακές και τοπικές επιτροπές του ΑΚΕΛ στις απαραίτητες 
πολιτικές και οργανωτικές διεργασίες για διάλογο με τις τοπικές 
κοινωνίες, διαμόρφωση συνεργασιών και καταρτισμό ψηφο-
δελτίων το συντομότερο. Στο ΔΗΚΟ οι διεργασίες αναμένεται να 
ενταθούν μετά το συνέδριο του Ιουλίου.  Τις δικές τους διαδικα-

σίες κίνησαν επίσης το ΕΛΑΜ, η ΕΔΕΚ, η ΔΗΠΑ και οι 
Οικολόγοι. Σε τοπικό επίπεδο τώρα, στο Δήμο Νότιας 
Λευκωσίας – Ιδαλίου το δημοτικό συμβούλιο θα απο-
τελείται από το Δήμαρχο, τους 6 Αντιδημάρχους, ένας 
για κάθε κοινότητα, και 14 δημοτικούς συμβούλους. 
Συνολικά θα είναι 20 συνολικά  οι δημοτικοί σύμβου-
λοι στο νέο Δήμο Νότιας Λευκωσίας-Ιδαλίου, 8 στο 
Δάλι, 2 στην Αλάμπρα, 3 στα Λύμπια, 2 στην Νήσου, 
3 στο Πέρα Χωριό και 2 στην Ποταμιά. Ο νυν Δήμαρ-
χος Ιδαλίου Λεόντιος Καλλένος με δήλωση στην προ-
ηγούμενη έκδοση της «ΔΑΛΙNEWS» ξεκαθάρισε ορι-
στικά και αμετάκλητα ότι δεν θα επαναδιεκδικήσει οποιοδήποτε 
αξίωμα.  Άγνωστο παραμένει αυτή τη στιγμή ποια άτομα από το 
υφιστάμενο δημοτικό συμβούλιο Ιδαλίου και τα κοινοτικά συμ-
βούλια των κοινοτήτων θα επαναδιεκδικήσουν αξίωμα στο νέο 
σχήμα. Οι εκλογές Τοπικής Αυτοδιοίκησης έχουν δικά τους χαρα-
κτηριστικά και πολλές φορές στο παρελθόν τόσο στην περιοχή 
όσο και αλλού, κατάφεραν να εκλεγούν άτομα τα οποία υποστη-
ρίχθηκαν από κομματικούς σχηματισμούς οι οποίοι δεν κατα-
γράφουν τη μεγαλύτερη δύναμη στις εν λόγω περιοχές. Η εκλε-
ξιμότητα, η μόρφωση και οι ηγετικές και διοικητικές  ικανότητες, 

το όραμα και το ήθος,  η προσφορά  στην τοπική 
κοινωνία, η εμπιστοσύνη που θα εμπνέει, η δημο-
φιλία και η προσωπική επαφή με τον κόσμο είναι 
μερικά από τα χαρακτηριστικά που αναμένεται να 
ληφθούν σοβαρά υπόψη στην επιλογή των υπο-
ψηφίων αλλά και κατ’ επέκταση στην επιλογή των 
πολιτών στην κάλπη. 
Ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας Νίκος Χριστοδουλί-
δης μιλώντας στο παγκύπριο συνέδριο της Ένω-
σης Κοινοτήτων Κύπρου ανέφερε ότι προτεραιότη-
τα της κυβέρνησης είναι η πετυχημένη υλοποίηση 
της μεταρρύθμισης της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Ο 
Πρόεδρος Χριστοδουλίδης επεσήμανε ότι η υλο-

ποίηση της μεταρρύθμι-
σης έχει δεδομένο χρονο-
διάγραμμα από το οποίο 
η Κυπριακή Δημοκρατία 
δεν μπορεί να αποκλίνει. 
Στις αρχές Ιουλίου στο-
χεύει η Κοινοβουλευτι-
κή Επιτροπή Εσωτερικών 
να κλείσει τις εκκρεμότη-
τες που υπάρχουν στη 
ρύθμιση των λεπτομερει-
ών που αφορούν στη με-
ταρρύθμιση της Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης. Τα μέλη της Επιτροπής συζήτησαν την εισαγω-
γή ρυθμίσεων αναφορικά με τη διεξαγωγή των εκλογών και την 
αντιμισθία των αντιδημάρχων, καθώς και την εισαγωγή ρυθμί-
σεων αναφορικά με τη διεξαγωγή των εκλογών και την ημερο-
μηνία έναρξης της ισχύος των διατάξεων που αφορούν στη σύ-
σταση συμπλεγμάτων παροχής υπηρεσιών, όπως επίσης και την 
εισαγωγή ρυθμίσεων αναφορικά με τη διεξαγωγή των εκλογών 
για την ανάδειξη προέδρων των υπό αναφορά οργανισμών και 
την άσκηση αρμοδιότητας όσον αφορά τη λειτουργία αποχετευ-
τικού συστήματος.

 Άρχισαν οι συζητήσεις και οι διεργασίες ενόψει του Ιουνίου 2024  
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Κεντρικός Ενιαίος Φορέας για τις βιομηχανικές περιοχές
Σ την ανάγκη σύστασης Κεντρικού Ενιαίου Φορέα 

που θα διαχειρίζεται τις βιομηχανικές περιοχές 
και βιομηχανικές ζώνες αναφέρθηκαν οι Υπουρ-

γοί Εσωτερικών και Ενέργειας, Εμπορίου και Βιομηχανί-
ας Κωνσταντίνος Ιωάννου και Γιώργος Παπαναστασίου, 
αντίστοιχα, σε συνεδρία της Επιτροπής Ενέργειας, Εμπο-
ρίου, Βιομηχανίας και Τουρισμού της Βουλής, ζητώντας 
παράλληλα πίστωση χρόνου μέχρι τον Οκτώβριο να συ-
ζητήσουν το θέμα τα δύο Υπουργεία και να υποβάλουν 
πρόταση διαφοροποίησης του τρόπου λειτουργίας των 
βιομηχανικών ζωνών, βιομηχανικών περιοχών και βι-
οτεχνικών περιοχών.«Υπάρχει μια σύγχυση γύρω από 
τις βιομηχανικές ζώνες και περιοχές και βιοτεχνικές πε-
ριοχές και θα πρέπει να μπει μια τάξη και το να υπάρχει 
ένας Φορέας που να παρακολουθεί αυτούς τους χώρους 
που σχετίζονται με την βιομηχανία είναι πολύ σημαντι-
κό», ανέφερε ο Υπουργός Εμπορίου μιλώντας ενώπιον 
της Επιτροπής η οποία συζήτησε αυτεπάγγελτα τα γενι-
κά και ειδικά προβλήματα σε κάθε βιομηχανική και βιοτε-
χνική περιοχή στην Κύπρο και τους τρόπους αντιμετώπι-
σης τους. O Yπουργός Εσωτερικών δήλωσε ότι «επικρατεί 
μια αναρχία στο όλο θέμα, βιομηχανικές περιοχές, βιο-
μηχανικές ζώνες, διαφορετικά ενοίκια» προσθέτοντας ότι 
υπάρχουν περιοχές που τα ενοίκια μπορεί να είναι δεκα-
πλάσια από άλλες περιοχές. Ο κ. Ιωάννου αναφέρθηκε σε 
μελέτη που έγινε από το Τμήμα Πολεοδομίας και Οική-
σεως η οποία κατέδειξε την ανάγκη σύστασης ενός ενιαί-
ου Φορέα υλοποίησης και διαχείρισης των οργανωμένων 
περιοχών. Ο Υπουργός Εσωτερικών είπε ότι «το θέμα δια-
χείρισης βιομηχανικών ζωνών και βιομηχανικών περιο-
χών είναι παραδεκτό γεγονός ότι υπάρχει μια ανισότητα 
στον τρόπο διαχείρισης, ειδικά όσον αφορά στον καθο-
ρισμό των ενοικίων αλλά και διάφορα άλλα θέματα που 
άπτονται της λειτουργίας τους», είπε ο Υπουργός Εσωτε-

ρικών. Ο κ. Ιωάννου ζήτησε από τα κόμματα και τους αρ-
μόδιους φορείς όπως υποβάλουν τις εισηγήσεις επί του 
θέματος οι οποίες θα εξεταστούν μέσα στο πλαίσιο της συ-
ζήτησης που θα κάνει η διυπουργική επιτροπή με στό-
χο μέχρι τέλος Σεπτεμβρίου – αρχές Οκτωβρίου να υπο-
βληθεί ένα συγκεκριμένο πλάνο. «Έχουμε δεσμευθεί με 
τον Υπουργό Εμπορίου, ενώπιον της Επιτροπής, ότι μέ-
χρι το τέλος Σεπτεμβρίου, αρχές Οκτωβρίου να υποβά-
λουμε μια σχετική πρόταση διαφοροποίησης του τρόπου 
λειτουργίας», ανέφερε ο κ. Ιωάννου μετά τη συνεδρία και 
πρόσθεσε πως «η πρόταση που υπάρχει είναι να γίνει ένας 
ενιαίος Φορέας διαχείρισης των βιομηχανικών περιοχών 
και βιομηχανικών ζωνών που θα επιβλέπει την λειτουρ-
γία τους».Από την πλευρά του, ο Υπουργός Εμπορίου δή-
λωσε ότι «πρέπει να γίνει ένας ενιαίος Φορέας ο οποίος θα 

παρακολουθεί όλες αυτές τις περιοχές που αφορούν την 
βιομηχανία μας», προσθέτοντας ότι «υπάρχουν περιοχές 
οι οποίες σχετίζονται με βιομηχανίες οι οποίες είναι πολύ 
ουσιαστικές για τον τόπο και αυτές οι περιοχές μαζί με τις 
άλλες τις μικρότερες που είναι οι βιοτεχνικές αλλά και γενι-
κά στις ζώνες θα πρέπει να μπει μια τάξη ώστε να υπάρχει 
μια δίκαιη διαχείριση όσων βρίσκονται σε αυτές τις περιο-
χές ή ζώνες ή βιοτεχνικές περιοχές». Ο κ. Παπαναστασίου 
ανέφερε ότι άκουσε τις γνώμες των αρμοδίων Φορέων και 
«συμφωνούμε με την Επιτροπή ότι ο ενιαίος Φορέας είναι 
κάτι αναγκαίο και θα πρέπει να γίνει» και πρόσθεσε ότι μέ-
χρι τον Οκτώβριο θα έρθουμε με μια πρόταση η οποία θα 
περάσει και από δημόσια διαβούλευση για να μπορέσου-
με να βάλουμε μια τάξη στον χώρο αυτό». Μιλώντας κατά 
τη συνεδρία, ο Πρόεδρος της Επιτροπής Κυριάκος Χατζη-

γιάννης είπε ότι η διαιώνιση για πολλά χρόνια αυτής της 
εκκρεμότητας και η μη υπογραφή νέων συμβολαίων είναι 
διωγμός επιχειρήσεων «με τον πλέον βίαιο τρόπο», κα-
θώς «θα καθηλωθεί η επιχείρηση, δεν θα αξίζει να επεν-
δύσει οτιδήποτε και θα οδηγηθεί στο κλείσιμο». Ο Διευθυ-
ντής του Τμήματος Πολεοδομίας και Οικήσεως Κυριάκος 
Κούνδουρος είπε ότι στο θέμα της βιοτεχνικής ανάπτυξης 
παγκύπρια διαπραγματευόμαστε μια σειρά από άλλα ζη-
τήματα ευρύτερης σημασίας όπως η φοροθετική πολιτι-
κή για συμβατότητα μεταξύ χρήσεως. Πρόσθεσε πως για 
το λόγο αυτό στο πλαίσιο της αναθεώρησης της πολιτικής 
που προωθείται τώρα από το ΥΠΕΣ «είναι μια ευκαιρία η 
μελέτη που εκπονήθηκε σε συνεννόηση με το αρμόδιο 
Υπουργείο να αναδείξει τα ζητήματα αυτά, να προχωρή-
σει σε αναλύσεις και να διορθώσει προβληματικά σημεία 
της προωθητικής πολιτικής, να αξιολογήσει τη δυνατό-
τητα συγκράτησης συγκεκριμένων οχληρών βιομηχανι-
κών ζωνών και να τις διευρύνει σε άλλες περιοχές που εί-
ναι πιο κατάλληλες». Εκπρόσωπος της ΟΕΒ αναφέρθηκε 
στα προβλήματα που είναι τα υψηλά επιτόκια και οι υπο-
δομές και εισηγήθηκε όπως το ενοίκιο καθορίζεται σύμ-
φωνα με την χρήση ανεξάρτητα από το αγοραίο ενοίκιο, 
προσθέτοντας ότι «από την στιγμή που υπάρχει βιομηχα-
νική πολιτική που έχει σκοπό να στηρίζει τις βιομηχανίες 
στόχος μας πρέπει να είναι η στήριξη των βιομηχανιών με 
την χρήση που κάνουν και όχι να είναι σκοπός να αυξή-
σει το κράτος τα έσοδα του». Εκπρόσωπος του ΚΕΒΕ, αφού 
σημείωσε ότι πρέπει να εξεταστούν τα τεχνικά ζητήματα 
προτού προχωρήσει η σύσταση ενιαίου Φορέα, είπε ότι το 
κράτος πρέπει να βρει τρόπο να στηρίξει την βιομηχανία 
και πρόσθεσε ότι δεν μπορεί να έχουμε μία λύση για αυ-
τούς που είναι στις βιομηχανικές ζώνες και άλλη λύση για 
αυτούς που είναι στις βιομηχανικές περιοχές.

Η εορτή του Αγίου Λουκά 
του Ιατρού 

Μ ε μεγαλοπρέπεια 
γιόρτασε η κοι-
νότητα της Αγίας 

Βαρβάρας τη μνήμη του Αγί-
ου Λουκά του Ιατρού. Για τρεις 
μέρες  βρισκόταν στην κοινό-
τητα το ιερό λείψανο του Αγί-
ου με τους πιστούς να έχουν 
την ευκαιρία να προσκυνή-
σουν και να πάρουν ευλο-
γία. Οι εργασίες ανέγερσης του ιερού ναού του Αγίου 
Λουκά του Ιατρού και Επισκόπου Συμφερουπόλεως 
και Κριμαίας στην κοινότητα Αγίας Βαρβάρας βρίσκο-
νται σε εξέλιξη. Η εισφορά των πιστών στην πρόοδο 
των εργασιών ανέγερσης του ναού είναι σημαντική 
και απαραίτητη.

Μουσικές διαδρομές της Μικράς Ασίας στην Αλάμπρα

Μ ουσικόχορευτικο αφιέρωμα στις μουσι-
κές διαδρομές της Μικράς Ασίας και την 
εξέλιξη του ρεμπέτικου τραγουδιού πα-

ρουσιάστηκε στην Αλάμπρα. Ο κόσμος έδωσε το 
παρόν του και χειροκρότησε τους συμμετέχοντες 
που ήταν η κοινοτική χορωδία Αλάμπρας, το χο-
ρευτικό συγκρότημα Αλάμπρας και ο λαογραφικός 
όμιλος «Η Παράδοση». Τα τραγούδια ερμήνευσαν 
ο Μιχάλης Λυσιώτης και η Κατερίνα Παράσχου. Η 

ενορχήστρωση ήταν του Κυριάκου Κώστα. Τα σύ-
νολα συνόδευσε λαϊκή ορχήστρα. 

Ανεγείρεται Κέντρο Νεότητας Ποταμιάς

Έ να σημαντικό έργο προωθεί το κοινοτικό 
συμβούλιο Ποταμιάς στην καρδιά της κοι-
νότητας. Πρόκειται 

για το κτίριο που θα στεγάσει 
το Κέντρο Νεότητας Ποταμι-
άς, ένα έργο το οποίο θα δώσει 
νέα πνοή στο χωριό.  Περιλαμ-
βάνει αίθουσα ψυχαγωγίας, 
αναγνωστήριο και άλλους χώ-
ρους οι οποίοι θα δώσουν την 
ευκαιρία σε μικρούς και μεγάλους να περνούν ευχά-
ριστα και εποικοδομητικά το χρόνο τους. «Ο πυρή-

νας της Ποταμιάς αλλάζει» δήλωσε ο Πρόεδρος του 
κοινοτικού συμβουλίου Γιάννος Μηνά ο οποίος εξέ-

φρασε την πλήρη ικανοποί-
ηση του για την προώθηση 
του συγκεκριμένου έργου. 
Με την ανέγερση του συγκε-
κριμένου έργου δίδεται η δυ-
νατότητα στην κοινότητα για 
διοργάνωση ομιλιών, διαλέ-
ξεων, σεμιναρίων, εικαστικών 

παρουσιάσεων παρέχοντας ευκαιρίες δημιουργικής 
απασχόλησης, πληροφόρησης και ψυχαγωγίας.  

Φεστιβάλ χορωδιών και χορευτική βραδιά στην Αλάμπρα

Η γιορτή της μουσικής γιορτάστηκε στην Αλά-
μπρα με δυο εκδηλώσεις οι οποίες πραγ-
ματοποιήθηκαν στο δημοτικό σχολείο της 

κοινότητας. Η πρώτη εκδήλωση αφορούσε το 6ο φε-
στιβάλ χορωδιών Αλάμπρας. Συμμετείχαν η κοινο-
τική χορωδία Αλάμπρας, η χορωδία του σωματείου 
«Αδούλωτη Κερύνεια» και οι χορωδίες Δερύνειας, 
Αθηαίνου και Λατσιών. Ακολούθησε η διοργάνωση 
της χορευτικής βραδιάς στην οποία συμμετείχε ο λα-
ογραφικός όμιλος «Η παράδοση Ιδαλίου» ο οποίος σε 
συνεργασία με το χορευτικό συγκρότημα του κοινο-

τικού συμβουλίου Αλάμπρας χάρισαν απολαυστικές 
μουσικές στιγμές στους παρευρισκομένους.  

Παρουσίαση βιβλίου 
στην Αγία Βαρβάρα 

Π λήθος κό-
σμου πα-
ρ ε υ ρ έ θ η -

κε στο σωματείο της 
Ομόνοιας Αγίας Βαρ-
βάρας όπου έγινε η 
παρουσίαση του βι-
βλίου του λαϊκού ποι-
ητή Σώτου Σιημητρά 
με τίτλο «Στο άδικον 
αντρόσιν». Το βιβλίο 
παρουσίασε ο εκπαι-
δευτικός Δημήτρης 
Μικελλίδης ο οποίος έκανε ιδιαίτερη αναφορά 
στο σημαντικό έργο του ποιητή.

Παιδική εκδήλωση στο Πέρα Χωριό – Νήσου

Τ ο Κοινοτικό Συμβούλιο Πέρα Χωριού – Νή-
σου διοργάνωσε παιδική εκδήλωση στο πάρ-
κο του Συνοικισμού. Τα παιδιά της κοινότη-

τας παρευρέθηκαν στην εκδήλωση και πέρασαν ένα 
πολύ όμορφο απόγευμα διασκεδάζοντας με διάφο-
ρα παιχνίδια. Οι παρευρισκόμενοι είχαν την ευκαιρία 
να απολαύσουν λαχταριστούς λοκμάδες, παγωτά και 
άλλα εδέσματα. 

Πυρκαγιά στα Λύμπια 

Υ πό έλεγχο τέθηκε σύντομα μετά το ξέσπασμά της, 
πυρκαγιά στην τοποθεσία «Μισίσκοπος», κοντά στα 
Λύμπια. Σύμφωνα με ανακοίνωση του τμήματος Δα-

σών, η φωτιά τέθηκε μισή ώρα μετά την εκδήλωση της. Η πα-
ρέμβαση των δασοπυροσβεστικών δυνάμεων ήταν άμεση. 
Για την κατάσβεσή της πυρκαγιάς εργάστηκαν 13 άτομα του 
Τμήματος Δασών με 4 πυροσβεστικά οχήματα και 3 άτομα της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας με 1 πυροσβεστικό όχημα. 

Ύποπτες κινήσεις στην Αλάμπρα

Σ ε αυξημένη επαγρύπνηση βρίσκονται η 
Αστυνομία και οι κάτοικοι της Αλάμπρας 
μετά τη διαπίστωση ότι στην κοινότητα 

έχουν παρατηρηθεί ύποπτες κινήσεις από αγνώ-
στους οι οποίοι φέρονται, σύμφωνα με τις πληρο-
φορίες που έδωσαν πολίτες, να παρατηρούν σε αυ-
λές σπιτιών σε διάφορες περιοχές της κοινότητας, 
ιδιαίτερα στην περιοχή που βρίσκεται το κοινοτικό 
πάρκο Αλάμπρας. Για τις ύποπτες κινήσεις ενημε-
ρώθηκε η Αστυνομία και δόθηκαν οδηγίες ώστε να 
πραγματοποιούνται συχνές περιπολίες στην περι-
οχή. Το κοινοτικό συμβούλιο Αλάμπρας προχώρη-
σε στην κοινοποίηση του θέματος με στόχο να προ-
στατεύσει τους κατοίκους από τυχόν ανεπιθύμητες 
καταστάσεις. Την περίοδο του καλοκαιριού, λόγω 

των διακοπών η Αστυνομία αναμένεται να εντείνει 
τα μέτρα και τις περιπολίες της στις κατοικημένες πε-
ριοχές αφού πολλοί θα αναχωρήσουν από τα σπί-
τια τους για διακοπές με αποτέλεσμα να διατρέχουν 
κίνδυνο οι περιουσίες τους από επίδοξους διαρρή-
κτες οι οποίοι επιδιώκουν να εκμεταλλευτούν την 
απουσία των ιδιοκτητών από τα σπίτια τους. 

Οφτό κλέφτικο στην Αλάμπρα για καλό σκοπό 

Τ ην Παρασκευή 9 Ιουνίου στον προαύλιο 
χώρο του ιερού ναού Αναστάσεως Χρι-
στού στην Αλάμπρα η εκκλησιαστική επι-

τροπή με τη συνεργασία φίλων και συνεργατών της 
διοργάνωσε εκδήλωση κατά την  οποία πωλήθη-

κε οφτό κλέφτικο. Όλα τα καθαρά έσοδα διατέθη-
καν για καλό σκοπό, για την ανακαίνιση του ναού 
της Αγίας Μαρίνας ο οποίος βρίσκεται στο κέντρο 
της κοινότητας.  
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Οργή λαού απέτρεψε τη διοργάνωση φεστιβάλ στο Αγρίδι
O ι αντιδράσεις των κατοίκων Ιδαλίου οδήγησαν 

τους διοργανωτές του  φεστιβάλ Afrobanana 2023 
να κάνουν άλλες επιλογές και να εγκαταλείψουν 

την αρχική τους απόφαση για τη διοργάνωση του στην πε-
ριοχή Αγρίδι μεταξύ του Δήμου Ιδαλίου και της κοινότητας 
Ποταμιάς. Η ομάδα διοργάνωσης σε ανακοίνωση της ανέ-
φερε ότι αποσύρει το ενδιαφέρον της  για διεξαγωγή του φε-
τινού φεστιβάλ στο συγκεκριμένο χώρο και επιλέγει να μετα-
φερθεί, όχι μόνο σε μία περιβαλλοντικά κατάλληλη περιοχή 
με συμβατή χρήση γης, αλλά και σ’ έναν χώρο όπου η κοι-
νότητα που θα φιλοξενήσει το φεστιβάλ θα το αγκαλιάσει, 
όπως ισχυρίζονται. Το Afrobanana 2023 προγραμματίστη-
κε μεταξύ 13-16 Ιουλίου. Πρόκειται για κατασκήνωση στη δι-
άρκεια της οποίας οι συμμετέχοντες θα διοργανώσουν μου-
σικές εκδηλώσεις, εργαστήρια, δραστηριότητες ευεξίας κ.α. 
Οι κάτοικοι της περιοχής Ιδαλίου στο πλαίσιο των αντιδρά-
σεων τους είχαν συλλέξει και υπογραφές εκφράζοντας την 
αντίθεση τους στη διοργάνωση του φεστιβάλ στη συγκεκρι-
μένη περιοχή, αναφέροντας μεταξύ άλλων ότι κατά τη διάρ-
κεια του θα παίζει δυνατή μουσική η οποία θα διαρκεί μέ-
χρι τις πρωϊνές ώρες. Σύμφωνα με τους διαμαρτυρόμενους 
κατοίκους της περιοχής οι οποίοι επικαλούνται στοιχεία των 

διοργανωτών στο φεστιβάλ αναμένονταν περίπου 2 χιλιά-
δες επισκέπτες ημερησίως. Σύμφωνα με τον προγραμματι-
σμό που έγινε στο χώρο θα στήνονταν 200 περίπου σκηνές.  
«Για μια τέτοια διοργάνωση θα χρειαστούν εκτεταμένοι χώ-
ροι στάθμευσης, πολλές υποδομές, προμήθειες, γεννήτρι-
ες, διαχείριση λυμάτων, μόνιμος φωτισμός και πολλές άλλες 
προετοιμασίες. Δεν μιλάμε για μια ροκ συναυλία μιας βρα-
διάς στην οποία λίγοι από εμάς θα είχαν αντίρρηση» ανέφε-
ραν οι κάτοικοι οι οποίοι υποστήριξαν ότι το φεστιβάλ θα 
επηρέαζε την ποιότητα ζωής τους. «Θα υπάρξει φωτορύπαν-
ση, ηχορύπανση, μόλυνση του περιβάλλοντος από σκουπί-
δια, κίνδυνος πυρκαγιάς λόγω της πυκνής βλάστησης» ανα-
φέρεται επίσης στην επιστολή. Οι κάτοικοι ανέφεραν ακόμα 
ότι η περιοχή Αγρίδι έχει πλούσια βιοποικιλότητα, αιωνόβια 
δέντρα τα οποία θα είχαν άμεσο κίνδυνο από την διοργά-
νωση του συγκεκριμένου φεστιβάλ. Πέραν από τη ρύπανση 
και την καταστροφή του περιβάλλοντος, σύμφωνα με τους 
κατοίκους υπήρχε κίνδυνος εκδήλωσης πυρκαγιάς οι συνέ-
πειες της οποίας ουδείς μπορούσε να προβλέψει. Στο Αγρί-
δι βρίσκονται και μνημεία πολιτιστικής κληρονομιάς όπως ο 
αρχαίος νερόμυλος και το ξωκλήσι του Αγίου Δημητριανού 
του Αγριδιώτη. Την Κυριακή 18 Ιουνίου πραγματοποιήθη-

κε επίσκεψη στην περιοχή μελών της οργανωτικής επιτρο-
πής του φεστιβάλ οι οποίοι παρέθεσαν τις δικές τους θέσεις 
αναφορικά με τη διοργάνωση του φεστιβάλ στη συγκεκρι-
μένη περιοχή. Όπως ισχυρίστηκαν οι ανησυχίες των κα-
τοίκων δεν ήταν δικαιολογημένες υποστηρίζοντας ότι δεν 
υπήρχε οποιοσδήποτε κίνδυνος αφού θα ελαμβάνονταν 
τα δέοντα μέτρα. Οι κάτοικοι στην παρουσία του Δημάρχου 
Ιδαλίου Λεόντιου Καλλένου και του κοινοτάρχη Ποταμιάς 
Γιάννου Μηνά εξέφρασαν τις έντονες διαμαρτυρίες τους το-
νίζοντας ότι η διοργάνωση του φεστιβάλ στη συγκεκριμέ-
νη περιοχή θα προκαλούσε μεγάλες συνέπειες  στην ποιό-
τητα της ζωής τους αλλά κυρίως θα έφερνε ανυπολόγιστη 
ζημιά στο σπάνιας ομορφιάς φυσικό περιβάλλον της περι-
οχής. «Δυστυχώς κάποιοι δεν είναι σε θέση να ξεχωρίσουν 
την οχληρία από τον πολιτισμό αλλά ούτε και σε θέση να 
αντιληφθούν ότι η οχληρία αποτελεί καταστροφική απειλή 
για το φυσικό περιβάλλον», το σαφές μήνυμα που έστειλαν 
οι κάτοικοι. Ο περιβαλλοντολόγος Κλείτος Παπαστυλιανού 
δήλωσε στο ραδιόφωνο του Active  ότι ο χώρος δεν εμπίπτει 
εντός ή πλησίον, αλλά απέχει αρκετά χιλιόμετρα  από ζώνη 
προστατευόμενης περιοχής, Natura ή ακόμα και κρατικό δά-
σος ή ακόμα και οποιοδήποτε άλλο σημείο περιβαλλοντι-

κής προστασίας. «Το πιο αξιόλογο της περιοχής είναι ο πο-
ταμός Γυαλιάς και φιλοξενεί σημαντικά είδη άγριας πανίδας, 
φιλοξενεί το κυπριακό νερόφιδο και εκεί τρέφονται κάποια 
είδη νυχτερίδων, αλλά απέχουν αυτά τα τμήματα του ποτα-
μού αρκετά από τον Ποταμό Γυαλιά» υποστήριξε ο περιβαλ-
λοντολόγος. Αντιπροσωπεία των κατοίκων της περιοχής πα-
ρακάθισε σε συνεδρία του δημοτικού συμβουλίου Ιδαλίου 
και κατέθεσε της ανησυχίες και τους προβληματισμούς της. 
Το φεστιβάλ πραγματοποιείται με τη συνεργασία του Υφυ-
πουργείου Πολιτισμού ενώ πριν από το Δάλι οι διοργανω-
τές απευθύνθηκαν και σε άλλες περιοχές για τη διοργάνω-
ση του με τις τοπικές αρχές των εν λόγω περιοχών να μην 
αποδέχονται την πραγματοποίηση του στα δικά τους όρια. 
Ο Δήμος Ιδαλίου εξέδωσε ανακοίνωση επισημαίνοντας πως 
ούτε πρότεινε, ούτε εξέδωσε άδεια λειτουργίας, όπως κάποι-
οι άφησαν να εννοηθεί. Στην ανακοίνωση επισημάνθηκε ότι 
χωρίς την τήρηση όλων των προϋποθέσεων ο Δήμος δεν 
επρόκειτο να εκδόσει την άδεια λειτουργίας. Την εφαρμο-
γή των προνοιών όλων των νόμων και των κανονισμών χω-
ρίς οποιαδήποτε παρέκκλιση ζήτησαν από την κυβέρνηση 
με ανακοίνωση τους και οι τοπικές επιτροπές του ΔΗΣΥ στο 
Δάλι και στην Ποταμιά.
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Τιμήθηκαν οι ήρωες του 398 Τάγματος Πεζικού
Π ολιτεία, Εθνική Φρουρά, τοπικές αρχές και συγγενείς των ηρώων τίμησαν για άλλη μια χρονιά με 

την πρέπουσα τιμή και τον απαραίτητο σεβασμό τη μνήμη των παληκαριών του 398 Τάγματος 
Πεζικού που στάθηκαν όρθιοι και γενναίοι στις επάλξεις του αγώνα προασπιζόμενοι την ελευ-

θερία της πατρίδας μας.
Το ετήσιο μνημόσυνο των πεσόντων κατά την τουρκική εισβο-
λή οπλιτών του 398 Τάγματος Πεζικού διοργάνωσαν ο Πρόεδρος 
και τα μέλη του Κοινοτικού Συμβουλίου Ποταμιάς, όπως και τα 
μέλη της εκκλησιαστικής επιτροπής του Ιερού Ναού Τιμίου Σταυ-
ρού Ποταμιάς, σε συνεργασία με την Ιερά Μητρόπολη Τριμυθού-
ντος και την Εθνική Φρουρά. Κύριος ομιλητής ήταν ο Υπουργός 
Άμυνας Μιχάλης Γιωργάλλας ο οποίος μεταξύ άλλων τόνισε ότι 
πρόκειται για εκείνους που αγέρωχοι υπηρέτησαν μέχρι τέλους 
το υπέρτατο αγαθό της ελευθερίας. «Θέλει αρετήν και τόλμην η 
ελευθερία» και οι λεβέντες του Τάγματος στο κάλεσμα της πατρί-
δας έσπευσαν ταχέως, είπε ο κ. Γιωργάλλας. Στη σημασία της θυ-
σίας των ηρώων του 398 Τάγματος Πεζικού αναφέρθηκε και ο 
Πρόεδρος του Κοινοτικού Συμβουλίου Ποταμιάς Γιάννος Μηνά 
ο οποίος επισήμανε ότι η κοινότητα έχει χρέος και υποχρέωση να 
τιμά αυτούς που τίμησαν την πατρίδα. Εκ μέρους των συγγενών 
των ηρώων φέτος μίλησε η Ειρήνη Καλλένου, αδελφή του ήρωα 
Χριστόφορου Σκορδή. 
Τα οστά του ήρωα από το Δάλι εντοπίστηκαν σε πηγάδι σε περιοχή του τουρκοκυπριακού χωριού Τζιά-
ος. Ήταν ο πρώτος αγνοούμενος από το Δάλι του οποίου μετά από χρόνια διακριβώθηκε η τύχη του. Τά-
φηκε στις 30 Αυγούστου 2009. Ο Χριστόφορος Σκορδής, στρατιώτης τότε του 398 Τάγματος Πεζικού είναι 

ένας από τους αιχμαλώτους που φαίνονται σε μια από τις φωτογραφίες-σύμβολα της τουρκικής εισβο-
λής του 1974. 
Το 398 Τάγμα Πεζικού κατά την πρώτη ημέρα της τουρκικής εισβολής, στις 20 Ιουλίου 1974, έλαβε διατα-

γή και μαζί με το 305 Τάγμα Επιστράτευσης επιτέθηκαν στον τουρ-
κοκυπριακό θύλακα του Τζιάος. Εκεί, οι άνδρες του Τάγματος συ-
νάντησαν σθεναρή αντίσταση. Μετά από σφοδρές μάχες και ενώ 
το Τάγμα προσπαθούσε να αναδιοργανωθεί, ώστε να ολοκληρώ-
σει την επιθετική του προσπάθεια, δόθηκε διαταγή για κατάπαυ-
ση του πυρός. Τις επόμενες μέρες, συνεχίστηκε σποραδική ανταλ-
λαγή πυρών. Κατά τη δεύτερη φάση της τουρκικής εισβολής, στις 
14 Αυγούστου, και ενώ το Τάγμα κρατούσε σταθερά τις θέσεις του, 
ισχυρή δύναμη τουρκικών στρατευμάτων, υποστηριζόμενη από 
την πολεμική αεροπορία, εξαπέλυσε επίθεση εναντίον των θέσε-
ων της Εθνοφρουράς. Παρά τις προσπάθειες του Διοικητή για σύ-
μπτυξη του Τάγματος, ήταν πλέον πολύ αργά και οι άνδρες του 
398 Τάγματος Πεζικού έπεσαν ηρωικά, γράφοντας τη δική τους 
ιστορία. Η ιστορία της Εθνικής Φρουράς, έγραψε στη θέση των έν-
δοξων σελίδων της με χρυσά γράμματα, τον τίτλο του 398 Τάγμα-
τος Πεζικού που σήμερα εδρεύει στην προσφυγιά.  28 άνδρες του 
398 Τάγματος Πεζικού μαζί με τους συμπολεμιστές τους υπερα-

σπίστηκαν με ηρωισμό και αυταπάρνηση την περιοχή Κυθρέας. Τα παληκάρια του 398 Τάγματος Πεζικού 
πρόσφεραν την ίδια τους τη ζωή για την πατρίδα μπαίνοντας για πάντα στο πάνθεον των αθανάτων της 
σύγχρονης κυπριακής ιστορίας. Η φλόγα της προσμονής, το μυαλό και η σκέψη βρίσκονται  στους στρα-
τιώτες του τάγματος οι οποίοι παραμένουν ακόμα και σήμερα στον κατάλογο των αγνοουμένων.  

Παναγία της Αγάπης 3, 
Πέρα Χωριό - Νήσου, περιοχή Χαλεπιανές

2572 Λευκωσία
Τηλ.: +357 99 253634

info@ktimakousioumi.com

 Αριστοκρατικός, μοντέρνος χώρος 
δεξιώσεων

Ktima Kousioumi Oriental

 

 

 
Στρόβολος/Λακατάμια και Πέρα Χωρίο Νήσου 

 

53 Χρόνια Αριστείας  
54 Βραβεία Λογιστικής LCCI 

Χιλιάδες Επιτυχίες 
 

• Παγκύπριες Εξετάσεις:  
ΛΟΓΙΣΤΙΚΗ και ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ 
ΜΑΘΗΜΑΤΙΚΑ και ΦΥΣΙΚΗ 
Μαθήματα Α, Β, Γ, Λυκείου 

Από 9 Σεπτεμβρίου – 31 Μαΐου 
 

• Accounting LCCI (IAS) 
LEVEL 1, 2, 3, 

Από 9   Σεπτεμβρίου  – 30 Μαρτίου 
 

Κοντά μας Μπορείτε και Εσείς  
Σίγουρα και Σύντομα 

        Κρατήστε έγκαιρα θέση: 22 510 611 
 
Εγκεκριμένο Εκπαιδευτικό Κέντρο LCCI 

www.facebook.com/kolarides.institute 
 



ΕΚΔΗΛΩΣΕΙΣ - ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ ΔΗΜΟΥ ΙΔΑΛΙΟΥ

Ο Δήμος Ιδαλίου πληροφορεί το κοινό ότι έχει δοθεί 
παράταση για την εξόφληση του Δημοτικού Τέλους Ακινήτου 
Ιδιοκτησίας. 

Τελευταία ημερομηνία πληρωμής 28/07/2023: 

1. Στο ταμείο του Δήμου  8:00π.μ  μέχρι 2:00μ.μ. 
2. Μέσω www.jccsmart.com.cy  

ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΛΗΞΗ ΤΗΣ ΠΡΟΘΕΣΜΙΑΣ ΘΑ ΕΠΙΒΛΗΘΕΙ 
10% ΕΠΙΒΑΡΥΝΣΗ.

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ
Ο Δήμος Ιδαλίου και οι οικογένειες των Δαλιτών 
Ηρώων Πεσόντων 1974  και φονευθέντων 1964 

και 1974,  σας προσκαλούν να τιμήσετε με 
την παρουσία σας το Ετήσιο Μνημόσυνο που 
θα πραγματοποιηθεί την Κυριακή 23 Ιουλίου 

2023, στον Μητροπολιτικό Ναό  Παναγίας 
Ευαγγελίστριας στο Δάλι. 

Επιμνημόσυνο λόγο θα εκφωνήσει ο κ. 
Μενέλαος Μενελάου, Διαπραγματευτής της 
ελληνοκυπριακής πλευράς για το Κυπριακό. 

Μετά το πέρας της Θείας Λειτουργίας θα τελεστεί 
Τρισάγιο και κατάθεση στεφάνων στο Δημοτικό 

κοιμητήριο.

Θα ακολουθήσει καφές στην αίθουσα της 
εκκλησίας.

Δηλώσεις για κατάθεση στεφάνων θα γίνονται 
μέχρι την Πέμπτη 20/7/23 στο τηλ. 22444888

ΠΑΡΚΟ «ΒΑΣΙΛΗΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ»

ΚΥΡΙΑΚΗ 23/7  STRANGE WORLD / ΠΑΡΑΞΕΝΟΣ ΚΟΣΜΟΣ
                            ΚΙΝΟΥΜΕΝΑ ΣΧΕΔΙΑ-ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑ (PG)      διάρκεια 1:42'
                            

ΔΕΥΤΕΡΑ 24/7 TURNING RED / ΠΑΝΤΑ ΣΤΟ ΚΟΚΚΙΝΟ
                            ΚΙΝΟΥΜΕΝΑ ΣΧΕΔΙΑ-ΚΩΜΩΔΙΑ (Κ)            διάρκεια 1:40'
                            

25-27 ΙΟΥΛΙΟΥ
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΑΜΦΙΘΕΑΤΡΟ ΙΔΑΛΙΟΥ

ΤΡΙΤΗ 25/7        

ΤΕΤΑΡΤΗ 26/7  

ΠΕΜΠΤΗ 27/7   AVATAR: THE WAY OF WATER
                             ΔΡΑΣΗ-ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑ-ΦΑΝΤΑΣΙΑ (Κ-12)       διάρκεια 3:12'
                            

                                

STRANGE WORLD / ΠΑΡΑΞΕΝΟΣ ΚΟΣΜΟΣ
                             ΚΙΝΟΥΜΕΝΑ ΣΧΕΔΙΑ-ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑ (PG)     διάρκεια 1:42'
                             

TURNING RED / ΠΑΝΤΑ ΣΤΟ ΚΟΚΚΙΝΟ
                             ΚΙΝΟΥΜΕΝΑ ΣΧΕΔΙΑ-ΚΩΜΩΔΙΑ (Κ)           διάρκεια 1:40'

                           

 

ΕΙΣΟΔΟΣ ΔΩΡΕΑΝ

Όλες οι προβολές αρχίζουν στις 8:30μμ ακριβώς.

23-24 ΙΟΥΛΙΟΥ

(Ενορία Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης)

Μια μυθική οικογένεια εξερευνητών, οι Κλέιντ,
προσπαθούν να εξερευνήσουν μια αχαρτογράφητη 
και ύπουλη περιοχή παρέα με ένα ετερόκλητο
πλήρωμα που περιλαμβάνει μια άμορφη μάζα, 
ένα τρίποδο σκύλο και ένα πλήθος από αδηφάγα
πλάσματα.

Η μετάβαση από την παιδική ανεμελιά στην εφηβεία 
είναι......  πάντα δύσκολη, αλλόκοτη, συγκρουσιακή. 
Η Μέιλιν Λι  είναι μια 13χρονη έφηβη που μεγαλώνει 
στον Καναδά με την οικογένειά της, ώσπου εντελώς 
ξαφνικά η ζωή της θα ανατραπεί.  Μετά από ένα 
αναπάντεχο γεγονός που την επηρεάζει έντονα,
η Μέιλιν αρχίζει να μεταμορφώνεται σε ένα 
γιγάντιο, κόκκινο πάντα κάθε φορά που φορτίζεται 
συναισθηματικά.

Ο Τζέικ Σάλι ζει με τη νεοσύστατη οικογένειά του
που σχηματίστηκε στο εξωηλιακό φεγγάρι 
Πανδώρα.  Όταν μια γνώριμη απειλή επιστρέφει 
για να τελειώσει αυτό που είχε ξεκινήσει  
προηγουμένως ο Τζέικ πρέπει να συνεργαστεί με 
τη Νεϊτίρι και τον στρατό της φυλής των Νάβι 
για  να προστατεύσει το σπίτι τους.

Διοργανωτής:
Πολιτιστική Επιτροπή Δήμου Ιδαλίου

ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΘΕΡΙΝΟΥ ΚΙΝΗΜΑΤΟΓΡΑΦΟΥ

ΤΕΤΑΡΤΗ 2 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ

ΑΙΜΟΔΟΣΙΑ
ΩΡΑ 6:30-9:00 μ.μ

Α΄ Δημοτικό σχολείο Ιδαλίου

Διοργανωτές:
Τοπική Επιτροπή Αιμοδοσίας Ιδαλίου
Επιτροπή Υγείας Δήμου Ιδαλίου 
Κέντρο Αίματος Υπουγείου Υγείας

Λόγω μεγάλης ανάγκης σε όλες τις ομάδες αίματος,
το Κέντρο Αίματος κάνει έκκληση στο κοινό 

και ιδιαίτερα στους νέους μας, να ενισχύσουν την αιμοδοσία.
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Η Κάτια Κυριάκου υποψήφια 
γυναίκα της χρονιάς

Υ ποψήφια στα βραβεία Madame 
Figaro, στην κατηγορία κοινωνι-
κή προσφορά, είναι η Κάτια Κυ-

ριάκου από το Δάλι η οποία ίδρυσε και 
καθιέρωσε τον Παγκύπριο Σύνδεσμο 
«Μοναδικά Χαμόγελα». Πρωταρχικός 
στόχος του Συνδέσμου είναι η ευαισθη-
τοποίηση και ενημέρωση για τις σπάνι-
ες παθήσεις και προσφορά υπηρεσιών 
στους σπάνιους ασθενείς και στις οικο-
γένειές τους. Εδώ και 8 χρόνια υιοθέτησε 
την καμπάνια «Wear That You Care», που κατάφερε να εντά-
ξει στα νηπιαγωγεία, δημοτικά και λύκεια θέματα και συζη-
τήσεις που σχετίζονται με τα γονίδια, τη διαφορετικότητα και 
την αποδοχή. Στο πυλώνα της επιμόρφωσης και ενημέρω-
σης των επαγγελματιών υγείας καθώς και εκπαιδευτικών, 
τα τελευταία 6 χρόνια διοργανώνεται η ημερίδα «Έλα Στη 
Θέση Μου». Ο Σύνδεσμος αποτελεί γέφυρα επικοινωνίας 
των ασθενών με σπάνιες παθήσεις με διάφορους φορείς. 
Παρέχει γραμματειακή υποστήριξη στην Κλινική Γενετικής 
του Μακάριου Νοσοκομείου (ΝΑΜΙΙΙ) σε συνεργασία με τον 
ΟΚΥΠΥ ώστε να εξυπηρετούνται καλύτερα όλοι οι σπάνι-
οι ασθενείς. Η Κάτια Κυριάκου τον τελευταίο χρόνο έθεσε 
ως προσωπικό της στόχο τη δημιουργία Μονάδας Βραχεί-
ας νοσηλείας στο ΝΑΜΙΙΙ για θεραπείες παιδιών, όπως και 
τη θεσμοθέτηση της κατοίκον θεραπείας παιδιών με σπά-

νια νοσήματα μέσω ενδοφλέβιας έκχυσης. Το 
2022, εγκαινιάστηκε το Διεπιστημονικό Πολυ-
θεματικό Κέντρο Θεραπειών Μοναδικά Χαμό-
γελα γι’ αξιολόγηση και παρέμβαση. Είναι το 
μοναδικό Κέντρο στην Κύπρο όπου η πολυθε-
ματικότητα πραγματοποιείται εμπράκτως καθη-
μερινά με όλες τις θεραπείες να γίνονται κάτω 
από μία στέγη. Το 2022 το Κέντρο παρείχε δωρε-
άν υπηρεσίες αξίας 64.000 Ευρώ σε οικονομικά 
ευάλωτες οικογένειες, οικογένειες μεταναστών 
και σε συνεργασία με το ΣΠΑΒΟ σε παιδιά που 

τελούσαν υπό την προστασία τους. Τα βραβεία Madame 
Figaro έχουν ως στόχο την ανάδειξη και την επιβράβευση 
των Κυπρίων γυναικών. Πρόκειται για ένα θεσμό ο οποίος 
εδώ και 18 χρόνια αναδεικνύει, τιμά και επιβραβεύει τις γυ-
ναίκες της Κύπρου, την προσφορά, την αφοσίωση, την και-
νοτομία, την εφευρετικότητα, το ταλέντο και όλα όσα συν-
θέτουν την πολύπλευρη προσωπικότητα μιας γυναίκας. To 
κοινό έχει την ευκαιρία να συμμετάσχει ενεργά στην επιλο-
γή των Madame Figaro Γυναικών της Χρονιάς 2023, στην 
ανάδειξη των πρώτων ανάμεσα στις ίσες και να τις τιμήσει 
με τη ψήφο του. Η ψηφοφορία έχει ήδη αρχίσει και θα ολο-
κληρωθεί στις 12 Ιουλίου 2023. Οι τρόποι ψηφοφορίας είναι 
τρεις: μέσω τηλεφώνου, SMS και διαδικτυακά. H τελετή βρά-
βευσης θα πραγματοποιηθεί στις 11 Οκτωβρίου.

    Πληθώρα διακρίσεων για παιδιά 
της Σχολής Φόρουμ

Σ υνεχίζονται οι διακρίσεις από παιδιά της Σχολής 
Φόρουμ γεγονός που γεμίζει με υπερηφάνια τους 
γονείς τους και ικανοποίηση τους εκπαιδευτικούς 

της Σχολής. Τα αποτελέσματα των διάφορων μαθητικών δι-
αγωνισμών αποδεικνύουν το υψηλό επίπεδο της Σχολής 
και το σημαντικό έργο που επιτελείται. Στην Ολυμπιάδα 
Μαθηματικών ο μαθητής της Α’ Γυμνασίου Πέτρος Βουρ-
μάς κατετάγη 1ος παγκύπρια 
κα κατέκτησε το χρυσό με-
τάλλιο. Η Βαλέρια Καμπανέλ-
λα πήρε το αργυρό μετάλ-
λιο και το χάλκινο μετάλλιο  η 
Μαρίζα Πασπαλλή, ο Στέφα-
νος Χρυσαφίνης και ο Ανδρέ-
ας Κεσίδης. Από τη Β’ Γυμνα-
σίου ο Άντριαν Ησαϊας πήρε 
το χάλκινο μετάλλιο και από την Γ’ Γυμνασίου χάλκινο με-
τάλλιο πήραν ο Ανδρέας Φιλίππου και ο Νικόλας Τσιάκκος. 
Στη Γ’ Λυκείου το χρυσό μετάλλιο εξασφάλισε ο Χαράλα-
μπος Σιάμισιης. 
24 συνολικά μετάλλια κατέκτησαν οι μαθητές της Σχολής 
στην 18η Παγκύπρια Ολυμπιάδα Φυσικής Γυμνασίου. Συ-
γκεκριμένα, μαθητές  της Β’ και Γ’ Γυμνασίου κέρδισαν 5 
χρυσά μετάλλια, 9 αργυρά και 10 χάλκινα. 
Από τη Β’ Γυμνασίου το χρυσό κατέκτησαν ο Κωνσταντί-
νος Ξανθουδάκης και η Μόνικα Τρυφωνίδη, το αργυρό ο 
Ιωάννης Κωνσταντίνος Βασιλειάδης, η Ναταλία Φιλίππου 
και η Στέφανη Χριστοφίδου. Το χάλκινο εξασφάλισε ο Γιώρ-

γος Ίγκας, η Θεώνη Κουννή, ο Χριστόφορος Λοϊζου, ο Ιάσο-
νας Πούξιου, ο Ντάνιελ Ρόχαν, η Έλενα Φιλίππου και η Χρι-
στίνα Εύα Χριστοφόρου. Από την Γ’ Γυμνασίου το χρυσό 
μετάλλιο κατέκτησαν ο Παναγιώτης Αυλωνίτης, ο Σίμωνας 
Δημητρίου και ο Θάνος Χατζήκυριακος. Το αργυρό πήραν 
η Αντριάνα Βλίγγα, η Μαρία Ιγνατίδου, ο Χρήστος Ιωάν-
νου, ο Παναγιώτης Λουκά, ο Αλέξης Μαλάς, ο Κωνσταντί-

νος Σμυρίλλης και ο Αντρέας 
Φιλίππου. Το χάλκινο μετά-
λιο κατέκτησαν η Παναγιώτα 
Ιωάννου, Έλενα Λεοντίου και 
ο Κυριάκος Μάριος Παπαπέ-
τρου. Διακρίσεις για τα παι-
διά της Σχολής Φόρουμ και  
στην Ολυμπιάδα Βιολογίας 
της Β΄ Γυμνασίου και στην 

Ολυμπιάδα Βιολογίας της Α΄ Λυκείου. Συγκεκριμένα στη Β’ 
Γυμνασίου ο Θεόδωρος Πάντζιαρος κατέκτησε το αργυρό 
μετάλλιο. Έπαινος απονεμήθηκε στη Μόνικα Τρυφωνίδη, 
στο Φοίβο Μαυρομιχάλη και τον Κωνσταντίνο Ξανθουδά-
κη. Στην Α’ Λυκείου ο Χαράλαμπος Φιλίππου κατέκτησε το 
χρυσό μετάλλιο κατακτώντας την 1η παγκύπρια θέση και 
1η επαρχιακή θέση. Αργυρό μετάλλιο πήρε η Μερόπη Μα-
ρία Σιάμισιη ενώ έπαινος απονεμήθηκε στο Σταύρο Χάρ-
πα. Στην ολυμπιάδα Α’ Γυμνασίου η Αναστασία Σταρή κα-
τέκτησε το χρυσό και κατατάγηκε 4η παγκύπρια. Ο Ορέστης 
Ζαχαρία εξασφάλισε το χάλκινο ενώ έπαινος απονεμήθηκε 
στη Μαρία Λουίζα Στασή. 

Μουσική βραδιά στο Πέρα Χωριό – Νήσου

Ο Πολιτιστικός όμιλος  «Το Όραμα» Πέρα Χωριού – Νήσου δι-
οργάνωσε μουσική βραδιά στο πάρκο της Αγίας Παρασκευ-
ής. Η εκδήλωση περιελάμβανε ζωντανή μουσική, χορούς 

και πλούσια διασκέδαση την οποία απόλαυσαν όλοι όσοι παρευρέ-
θηκαν. Η εκδήλωση διήρκεσε μέχρι τις πρώτες πρωϊνές ώρες με τους 
διοργανωτές να είναι απόλυτα ικανοποιημένοι για τη μεγάλη ανταπό-
κριση του κόσμου ο οποίος πέρασε πολύ όμορφες στιγμές χαλάρωσης 
και διασκέδασης σ’ ένα υπέροχο περιβάλλον. 

Αστροπαρατήρηση στο Λύκειο Ιδαλίου 

Έ να υπέροχο απόγευμα πέρασαν όσοι επισκέφθη-
καν το επιστημονικό πάρκο του λυκείου Ιδαλίου 
κατά τη διάρκεια εκδήλωσης με τίτλο «Ιδού Άλι-

ον». Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης έγινε παρατήρηση 
του ήλιου και του έναστρου ουρανού. Η εκδήλωση περι-
ελάμβανε επίσης αλληλοεπιδραστικές δραστηριότητες και 
προβολή. Διοργανωτές ήταν η Επιτροπή του Επιστημονι-
κού Πάρκου, η Διεύθυνση και ο Σύνδεσμος Γονέων του 
Λυκείου Ιδαλίου. 

   «Όταν το παιχνίδι γίνεται εξάρτηση»

Ε λάχιστα είναι σήμερα τα 
παιδιά που δεν έχουν πε-
ράσει ώρες επί ωρών μπρο-

στά στην οθόνη του υπολογιστή 
παίζοντας ένα από τα εκατοντάδες 
videogames. Τα περισσότερα εξ 
αυτών απευθύνονται, κυρίως στα 
αγόρια σχολικής ηλικίας.
Ολοένα και περισσότερα μικρά παι-
διά και έφηβοι επιλέγουν σήμερα να μένουν στο σπίτι 
προκειμένου να παίξουν αυτά τα παιχνίδια στο Διαδί-
κτυο, τα οποία παρέχονται δωρεάν. Και μπορεί να ονο-

μάζονται παιχνίδια, δεν είναι, 
όμως, καθόλου αθώα, αφού σε 
πολλές περιπτώσεις προκαλούν 
εξάρτηση, εγείροντας ανησυχία 
σε γονείς, εκπαιδευτικούς, αλλά 
και τους ειδικούς ψυχικής υγείας.
Στις 6 Ιουνίου στο Α’ Δημοτικό 
Σχολείο διοργανώθηκε διάλεξη 
για το θέμα η οποία προσέλκυ-

σε το ενδιαφέρον γονιών οι οποίοι την παρακολούθη-
σαν και έμαθαν για το φαινόμενο του εθισμού από τα 
videogames. 

Π λησιάζει ο Ιούνιος και βρισκόμαστε ξανά 
μπροστά στο καλοκαίρι. Στην νέα εποχή του 
χρόνου. Με τον ανέφελο ουρανό και την ακύ-

μαντη θάλασσα.
Είναι πανανθρώπινος ο πόθος, να μπει κι η ζωή μας 
σε μια νέα εποχή. Όπου σαν τα κρύα του χειμώνα, θα 
μείνει πίσω και κάθε τι δυσάρεστο. Να ξεκινήσουμε μια 
καινούρια πορεία.
Η Πεντηκοστή που φτάνει σε λίγο, δείχνει ένα δρόμο γι’ 
αυτό. Ας τον περπατήσουμε. 
Διαβάζουμε στις «Πράξεις των Αποστόλων»
Και εν τω συμπληρούσθαι την ημέραν της Πεντηκο-
στής, ήσαν άπαντες ΟΜΟΘΥΜΑΔΟΝ επί το αυτό…και 
επλήσθησαν άπαντες Πνεύματος Αγίου…»
Το Άγιον Πνεύμα αναζητεί τους ΟΜΟΘΥΜΑΔΟΝ συ-
ναγμένους. Και τότε συγκαταβαίνει και σφραγίζει την 
ενότητα. Την αγιάζει και την πλουτίζει με άφθονα χαρί-
σματα. Χωρίς να εξαιρεί κανένα χάρισμα. Προϋπόθεση, 
η ενότητα του πνεύματος, η ενότητα των ψυχών, η ενό-
τητα της κοινής πίστης.
Στο Σύμβολο της Πίστεως διακηρύσσουμε ότι πιστεύ-
ουμε «και εις το Πνεύμα το Άγιον». 
Πάντοτε υπήρχεν, και υπάρχει και θα υπάρχει το Πνεύ-
μα το Άγιον. Όμως κατήλθε πλούσια την ημέρα της Πε-
ντηκοστής, όταν οι απόστολοι ήσαν συγκεντρωμένοι με 
ομοψυχία στο ίδιο μέρος.
ΟΜΟΘΥΜΑΔΟΝ
Ξαφνικά, ήλθεν από τον ουρανό μια βουή «ως πνοή βί-
αια», σαν να φυσούσε δυνατός άνεμος και κυρίευσε τις 
ψυχές των μαθητών. Τις γέμισε αγαλλίαση και χαρά και 
δύναμη και θάρρος και αισιοδοξία.
Τις πλημμύρισε με το φως της Αναστάσεως, με την λάμ-
ψη του αναστημένου Χριστού.
Τότε παρουσιάστηκαν, γλώσσες σαν φλόγες φωτιάς 
που μοιράστηκαν και κάθησαν από μία στον καθένα 
και όλοι πλημμύρισαν από Πνεύμα Άγιον και «ήρξαντο 
λαλείν ετέραις γλώσσες». Άρχισαν δηλαδή να μιλούν σε 
άλλες γλώσσες. 
Στην Ιερουσαλήμ βρίσκονταν τότε ευσεβείς Ιουδαίοι 
από όλα τα μέρη του κόσμου (Πάρθοι, Μήδοι, Ρωμαίοι, 
Κρήτες και πολλοί άλλοι).
Όταν ακούστηκε  η βουή συγκεντρώθηκε πλήθος από 

αυτούς και ήταν κατάπληκτοι γιατί ο καθένας τους 
άκουγε τους Αποστόλους να μιλούν και να κηρύττουν 
θείες και ουράνιες αλήθειες στην δική του γλώσσα.
Ιδιαίτερην απήχηση είχε στις ψυχές των ανθρώπων  
εκείνων, το κήρυγμα που αμέσως έκαμεν ο Απόστολος 
Πέτρος. Δέχθηκαν με χαρά τον λόγο του και τρεις χιλιά-
δες άνθρωποι εβαπτίσθηκαν 
εκείνην την ημέραν της Πε-
ντηκοστής. 
Οι δειλοί μαθητές που είχαν 
κλειστεί στο υπερώο της Ιε-
ρουσαλήμ «διά τον φόβο 
των Ιουδαίων» και ο Πέτρος 
που είχε δειλιάσει και είχε 
αρνηθεί τον Διδάσκαλο του 
μπροστά σε μια κοπελλίτσα, 
τώρα όλοι άλλαξαν.
Μόλις πήραν δύναμη «εξ 
ύψους» ύστερα από την κά-
θοδο του Αγίου Πνεύματος, 
έγιναν ανίκητοι.
Το θάρρος πλημμύρισε την 
ψυχή τους.
Μεταμορφώθηκε η παγερή 
καρδιά τους και έγινε όλο 
φλόγα. 
Πύρινα τα χείλη τους. 
Ατρόμητοι μπροστά σε βασι-
λιάδες και άρχοντες.
Τολμηροί μέσα  στις Συναγω-
γές και στα δικαστήρια, για 
να απολογηθούν με θάρρος 
και να καλέσουν όλο τον κόσμο κοντά στον Χριστό και 
την σωτηρία.
Το πιο σπουδαίο και σημαντικό που δίνει το Άγιον 
Πνεύμα σε όποιον πιστεύει είναι η αλλαγή στην ζωή 
του.
Μεταμορφώνει και εξαγιάζει τον άνθρωπο.
Όπως γράφει ο Μέγας Βασίλειος:
«Κάνει τον αμαρτωλό Τελώνη, Ευαγγελιστή.
Τον άσημο ψαρά, τον μεταμορφώνει σε διάσημο Θεο-
λόγο και απόστολο.

Τον Παύλο από διώκτη και εχθρό της Εκκλησίας
τον έκανε μεγάλον Απόστολο και 
φλογερό κήρυκα της αγάπης και της ειρήνης.
Εκλεκτό όργανο στην υπηρεσία του Χριστού».
Και όλοι οι μαθητές του Χριστού, οι αγράμματοι ψα-
ράδες, γίνονται διδάσκαλοι και μεταλαμπαδεύουν το 

Ευαγγέλιο στον κόσμο και 
του δίνουν νέα ζωή.
… «αγραμμάτους σοφίαν 
εδίδαξεν
και αλιείς Θεολόγους ανέ-
δειξεν»…
αναφέρει ο υμνωδός.
Και οι θαυμαστές αυτές 
αλλαγές από την αναγεν-
νητική δύναμη του Αγίου 
Πνεύματος δεν έγιναν μό-
νον τότε. Επαναλαμβάνο-
νται και σήμερα, όπως και 
σε κάθε εποχή.
Υπάρχουν στιγμές στην 
ζωή μας, που η ψυχή μας 
πλημμυρίζει από χαρά, 
από αγωνιστική διάθεση, 
από αγάπη, στιγμές που 
παραμερίζουμε εύκολα 
τους εγωϊσμούς και τα πεί-
σματά μας.
Που δείχνουμε προθυμία 
και περισσή καλοσύνη. 
Είναι οι περιπτώσεις που 
δεχόμαστε την Παρουσία 

του Αγίου Πνεύματος. Είναι ο Παράκλητός μας, ο παρη-
γορητής μας, ο ενισχυτής μας.
Το Άγιον Πνεύμα δεν είναι θεωρία.
Είναι «δύναμη πυρός». Είναι φωτιά που καίει και πηγή 
που δροσίζει. Είναι φως και ζωή και «ζώσα πηγή νοε-
ρά». Είναι «Πνεύμα σοφίας, πνεύμα συνέσεως».
Από την ημέρα της Πεντηκοστής «η επαγγελία του Αγί-
ου Πνεύματος» έγινε πραγματικότητα. 
Είναι η μέρα που υποσχέθηκε ο Χριστός
Είναι η μέρα που ιδρύθηκε η Εκκλησία

Και η Εκκλησία του Χριστού μπαίνει τώρα στην δυνα-
μική της πορεία, για το έργο της σωτηρίας. Η ημέρα της 
Πεντηκοστής θεωρείται η Γενέθλιος ημέρα της Εκκλησί-
ας. Η μέρα που δέχθηκε την ζωογόνον πνοήν του Δη-
μιουργού.
Το Πνεύμα το Άγιον «όλον συγκροτεί τον θεσμόν της 
εκκλησίας», κατά το Απολυτίκιον.
Η Εκκλησία είναι θεανθρώπινος οργανισμός και ζω-
ντανό σώμα Χριστού και συγκροτείται από όλους τους 
πιστούς, όλων των εποχών.
Είναι η οικογένεια των παιδιών του Θεού, και είμαστε 
όλοι εμείς τα μικρότερα αδέλφια εκείνων των τριών χιλι-
άδων πρώτων πιστών παιδιών της Μητέρας Εκκλησίας.
Ο Χριστιανός που ανήκει στο ζωντανό Σώμα της Εκκλη-
σίας του Χριστού, είναι και ο ίδιος τόσο ζωντανός όσο 
στενότερα είναι δεμένος με την Εκκλησία.
Ας ποθήσουμε κι εμείς την ενότητα μας με τους άλλους 
για να έχουμε την «κοινωνία» του Αγίου Πνεύματος». 
Να αγωνιστούμε να επιτύχουμε ενότητα οικογενειακή, 
ενότητα συγγενική, φιλική. Ενότητα στις οποιεσδήποτε 
σχέσεις μας. Οι κινήσεις μας να παραβλέπουν τις διαφο-
ρές. Να ενώνουν. Να μην πληγώνουν.
Μα προπαντός ενότητα μέσα στην εκκλησία μας. Η κοι-
νή πνευματική πορεία δυναμώνει την πίστη, προσελκύ-
ει την Θεία Χάρη, συνδέει με αγάπη τους πιστούς και 
τους κάνει ένα σώμα και ένα πνεύμα με τον Χριστό. 
Στην προσευχή μας επικαλούμεθα την Παρουσία του 
Αγίου Πνεύματος που είναι «Πανταχού παρών και τα 
πάντα πληρών» και του ζητούμε να έλθει στην ζωή μας
«Βασιλεύ ουράνιε Παράκλητε…
ελθέ και σκήνωσον εν ημίν…»
για να καταλήξουμε στο τέλος της λειτουργίας 
στον ύμνον «Είδομεν το φως το αληθινόν
ελάβομεν Πνεύμα επουράνιον…» 
Ο Κύριος κατά το κοντάκιον της Πεντηκοστής
«εις ενότητα πάντας εκάλεσε»
Αν δεχτούμε το κάλεσμα του 
η Πεντηκοστή θα έλθει και στην δική μας ζωή, γιατί
«τα πάντα χορηγεί το Πνεύμα το Άγιον».

Γράφει : Μαρία Σκορδή-Λαζαρίδου 

«Πεντηκοστήν εορτάζομεν και Πνεύματος επιδημίαν….»
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ΘΕΜΑΤΑ

 Ένα αγαπημένο γλυκό με βάση το γάλα με εξαιρετική γεύση και υφή. Ένα υπέροχο παραδοσιακό 
γλυκό που φτιάχνετε σε όλη την Ελλάδα με διάφορες παραλλαγές η μία καλύτερη από την άλλη. Εδώ 
σας δίνουμε μια απλή, εύκολη και γρήγορη συνταγή για μια καλοκαιρινή, ανάλαφρη και δροσερή 
γαλατόπιτα με βύσσινα, ότι πρέπει για συνοδεύσετε το απογευματινό καφεδάκι ή τσαγάκι σας αλλά 
και για να το απολαύσετε και ως ένα δυναμωτικό πρωϊνό.

Υλικά 

• 1 λίτρο γάλα πλήρες κρύο
• 235 γρ. σιμιγδάλι χονδρό
• 200 γρ. ζάχαρη + 2 κ.σ. ζάχαρη 

χωριστά
• 3 βανιλίνες
• 100 γρ. βούτυρο κρύο, κομμένο 

σε μικρά κυβάκια
• 3 αυγά
• 1 κομπόστα βύσσινο (680 ή 690 

γρ.)

Βήμα - βήμα στην κουζίνα
Γαλατόπιτα

Μ ε δείπνο στο πάρκο «Βασίλη Μιχαηλίδη» στην 
Ενορία Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης η 
εταιρεία Wave Electronics γιόρτασε τα 40χρο-

να της. Η εταιρεία προσφέρει ολοκληρωμένες λύσεις με 
σύγχρονα και εξελιγμένα συστήματα παρακολούθησης 
σε σπίτια και επαγγελματικούς χώρους. Στο δείπνο εκτός 
από το προσωπικό ήταν προσκεκλημένοι φίλοι και συ-
νεργάτες της εταιρείας.  Ο Πάμπος Χαραλάμπους, εκ των 
Διευθυντών της εταιρείας στη σύντομη ομιλία του ευχα-
ρίστησε τα μέλη του προσωπικού για την προθυμία, τον 

επαγγελματισμό και την ευσηνειδησία τους, τονίζοντας 
ότι αποτελούν το βασικό πυλώνα στήριξης της εταιρείας. 
Η   Wave Electronics ιδρύθηκε το 1983 και με την εμπειρία, 
την αξιοπιστία και την τεχνογνωσία του προσωπικού της 
διατηρεί μακροχρόνια άριστη συνεργασία με καταξιωμέ-
νους κατασκευαστές και προμηθευτές στην παγκόσμια 
αγορά ασφάλειας, εξασφαλίζοντας λύσεις υψηλής ποιότη-
τας, τεχνολογίας και συνεχούς τεχνικής υποστήριξης στους 
πελάτες της.

Tα 40χρονα της Wave Elelctronics

 Βραβεύτηκε η εταιρεία 
2A Chrysostomou Insurance

Δ υο βραβεία απονεμήθηκαν στο ασφαλιστικό 
γραφείο  2A Chrysostomou Insurance στο Πέρα 
Χωριό – Νήσου κατά τη διάρκεια των ετήσιων 

βραβεύσεων της Prime Insurance Ltd για το 2022. Το γρα-
φείο του κ. Χρυσοστόμου τιμήθηκε με τα εξής βραβεία:
1. Βραβείο επικερδοτητας εργασιών. 
2. Βραβείο συνολικού χαρτοφυλακίου. 
O ιδιοκτήτης της εταιρείας  2A Chrysostomou Insurance, 
Ανδρέας Χρυσοστόμου εξέφρασε θερμές ευχαριστίες 
στους πελάτες του γραφείου για τη συνεχιζόμενη στήριξη 
τους. 

O Δήμος Ιδαλίου γιόρτασε και φέτος την 
Παγκόσμια Ημέρα Μουσικής με σειρά 
εκδηλώσεων οι οποίες πραγματοποιή-

θηκαν τόσο στην Ενορία Παναγίας Ευαγγελίστρι-
ας όσο και στην Ενορία Αγίων Κωνσταντίνου και 
Ελένης. Στο πάρκο του συνοικισμού αυτοστέγα-
σης πραγματοποιήθηκε μουσικοχορευτικό αφι-
έρωμα στο Δημήτρη Μητροπάνο και στην πλα-
τεία δίπλα από το γεφύρι του ποταμού Γυαλιά 
πραγματοποιήθηκε μουσική βραδιά. Παρόντες σ’ 
εκείνη την εκδήλωση ήταν και 17 Τουρκοκύπριοι 
μέλη της δικοινοτικής χορωδίας «Σύνδεσμος Κυ-
πριακού Τραγουδιού» τους οποίους προσφώνησε 
και καλωσόρισε ο Δήμαρχος Ιδαλίου και χόρεψε 
μαζί τους.
Μουσική βραδιά πραγματοποιήθηκε και στο πάρ-
κο Καλλιθέας. Μέλη των οργανωμένων συνόλων 
της Ενορίας Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης έψη-
σαν σουβλάκια με τον κόσμο να απολαμβάνει το 
πρόγραμα σε μια όμορφη καλοκαιρινή βραδιά. 

Γιορτάστηκε η Παγκόσμια Ημέρα Μουσικής

Εκτέλεση 

1. Στραγγίζετε καλά τα βύσσινα, τα μεταφέρετε σε ένα 
αντικολλητικό τηγάνι προσθέτετε τις 2 κ.σ. ζάχαρη 
και τα ανακατεύετε σε μέτρια φωτιά μέχρι να χάσουν 
τα υγρά τους. Τα αποσύρετε από τη φωτιά και τα 
αφήνετε στην άκρη μέχρι να τα χρειαστείτε.

2. Σε μια κατσαρολίτσα αναμιγνύετε καλά το κρύο γάλα, 
τη ζάχαρη και το σιμιγδάλι. Μετά τα βάζετε σε μέτρια 
φωτιά και συνεχίζετε το ανακάτεμα μέχρι να πήξουν. 
Αποσύρετε τη κρέμα από τη φωτιά προσθέτετε 
τις βανιλίνες και το βούτυρο και ανακατεύετε μέχρι 
να λιώσει το βούτυρο. Την αφήνετε στην άκρη να 
χλιαρίνει.

3. Όταν η κρέμα φτάσει σε θερμοκρασία δωματίου 
ρίχνετε σταδιακά τα αυγά, 1 τη φορά, ανακατεύοντας 
μετά από κάθε προσθήκη μέχρι να ενσωματώνονται 
πλήρως. Αδειάζετε τη κρέμα σε μια φόρμα 26 εκ. 
στρωμένη με αντικολλητικό χαρτί στη βάση της και 
στα τοιχώματά της περιμετρικά. 

4. Τη στρώνετε ομοιόμορφα στη φόρμα και στην 
επιφάνειά της τοποθετείτε, με τη βοήθεια μιας 
τσιμπίδας, τα βύσσινα το ένα δίπλα στο άλλο 
φροντίζοντας να καλυφθεί όλη η επιφάνεια. (Δείτε τη 
διαδικασία στο βίντεο).

5. Ψήνετε τη γαλατόπιτά σας σε καλά προθερμασμένο 
στους 190 βαθμούς φούρνο για 45-50 λ ή μέχρι να 
σταθεροποιηθεί πλήρως. Τη ξεφουρνίζετε και μόλις 
κρυώσει τη ξεφορμάρετε και τη σερβίρετε ως έχει ή 
προαιρετικά περιχύνετε το κάθε κομμάτι με λίγο από 
το σιρόπι της κομπόστας. 

Η 1η Ιουνίου έχει καθιερωθεί ως Παγκόσμια Ημέ-
ρα Γάλακτος, προκειμένου να αναδείξει την 
συνεισφορά του γάλακτος στην υγεία, την ανά-

πτυξη αλλά και τη γενικότερη εξέλιξη του ανθρώπου. H 
γαλακτοβιομηχανία Αλάμπρα 
θέλοντας να τιμήσει τη συγκε-
κριμένη ημέρα πρόσφερε όλες 
τις συσκευασίες του φρέσκου 
κυπριακού γάλακτος «Αλά-
μπρα» με 5% έκπτωση, από την 
1η μέχρι την 11η Ιουνίου. 
Παράλληλα, η εταιρεία πραγ-
ματοποιεί και την εκστρατεία 
«Αφοσίωση... στη ζωή». Στόχος 
της νέας ενέργειας, που εντάσσεται στο πλαίσιο των δρά-
σεων εταιρικής κοινωνικής ευθύνης της γαλακτοβιομη-
χανίας και υλοποιείται σε πρώτη φάση σε συνεργασία 
με τις υπεραγορές MAS, είναι η οικονομική ενίσχυση του 
ιδρύματος Αλκίνοος Αρτεμίου, για παιδιά με ογκολογι-
κές και αιματολογικές παθήσεις. Συγκεκριμένα, με την 
αγορά οποιασδήποτε συσκευασίας φρέσκου κυπρι-
ακού γάλακτος Αλάμπρα (1L, 1.5L ή 2L) από τα ψυγεία 
των υπεραγορών MAS προσφέρονται στο ίδρυμα Αλκί-

νοος Αρτεμίου 3 σεντς ανά λίτρο. Το ίδρυμα Αλκίνοος 
Αρτεμίου συστάθηκε το 2021 στη μνήμη του μικρού 
Αλκίνοου Αρτεμίου, ο οποίος πέθανε από καρκίνο τον 
Δεκέμβριο του 2020. Μέσα από την εκστρατεία αυτή, η 

εταιρεία  συμβάλει στο πολυσχι-
δές έργο και στην προσπάθεια 
του Ιδρύματος να προσφέρει 
ποιοτικότερη, πιο ανακουφιστι-
κή και πιο ευχάριστη φροντίδα 
και διαβίωση, στα παιδιά που 
νοσηλεύονται σε ογκολογικές 
- αιματολογικές κλινικές στην 
Κύπρο και το εξωτερικό. Η Γα-
λακτοβιομηχανία ΑΛΑΜΠΡΑ 

έχει αποδείξει επανειλημμένα, με μία πλειάδα ενεργειών 
και συντονισμένων εκστρατειών, ότι η εταιρική υπευθυ-
νότητα αποτελεί αναπόσπαστο κομμάτι της φιλοσοφίας 
της, το οποίο υπηρετεί αδιάκοπα με συνέπεια, αφοσίωση 
και ευαισθησία. Η προσφορά στην κυπριακή κοινωνία, η 
αλληλεγγύη στον συνάνθρωπο, η ευημερία των παιδιών 
και η προστασία του περιβάλλοντος, είναι τομείς που δι-
αχρονικά βρίσκονται στο επίκεντρο των κοινωνικών της 
δράσεων.

Η γαλακτοβιομηχανία Αλάμπρα γιόρτασε την 
παγκόσμια ημέρα γάλακτος με «Αφοσίωση... στη ζωή»

Μ ε εκδήλωση που πραγματοποιήθηκε στις 28 Ιου-
νίου στο πάρκο «Βασίλη Μιχαηλίδη» στην Ενορία 
Αγίων Κωνσταντίνου και Ελένης ο Δήμος Ιδαλίου 

τίμησε την Παγκόσμια Ημέρα Παιδιού η οποία γιορτάζεται την 
1η Ιουνίου. Η ημέρα αυτή έχει καθιερωθεί από την Παγκόσμια 
Συνέλευση για την ευημερία του παιδιού στην Γένοβα το 1925 
ως η Παγκόσμια Ημέρα Παιδιού και έχει ανακηρυχθεί ως από τη 
Γενική Συνέλευση του Οργανισμού Ηνωμένων Εθνών το 2012 
ως Παγκόσμια Ημέρα Γονέων, ως ένδειξη εκτίμησης για τη δέ-
σμευση που επιδεικνύουν οι γονείς απέναντι στα παιδιά τους.   
Η σπουδαιότητα της ημέρας αυτή πηγάζει από το γεγονός ότι εί-
ναι άρρηκτα συνδεδεμένη με τα δικαιώματα του παιδιού, όπως 
έχουν αυτά καθιερωθεί σύμφωνα με τη Σύμβαση των Ηνωμέ-
νων Εθνών για τα Δικαιώματα του Παιδιού. Η μέρα αυτή είναι 
μια σημαντική γιορτή για όλα τα παιδιά και την κοινωνία στην 
οποία ζουν η οποία δεσμεύεται να προστατεύει και να υπερα-
σπίζει κάθε ένα από τα παιδιά της, να σέβεται και να προστατεύει 
τα δικαιώματα του.  

Παγκόσμια Ημέρα Παιδιού 

Γ ια δεύτερη συνεχόμενη χρονιά, πιστό στο ραντεβού του, 
το Stoli® Group σε συνεργασία με την εταιρεία Laiko 
Cosmos Trading LTD, κάλεσαν το κοινό να συμμετέχει 

το Σάββατο 10 Ιουνίου στην προσπάθεια εθελοντικού καθα-
ρισμού της βιομηχανικής περιοχής Ιδαλίου. Η ενέργεια αυτή, 
έστειλε για άλλη μία φορά ένα ισχυρό μήνυμα προς όλους ότι 
μαζί μπορούμε να κάνουμε την διαφορά και να συμβάλουμε 
στην προστασία του περιβάλλοντος. Οι εθελοντές ανταποκρίθη-
καν θετικά στο κάλεσμα του Stoli® Group και της εταιρείας Laiko 
Cosmos Trading LTD και αγκάλιασε αυτή την τόσο σημαντική 
πρωτοβουλία.

Καθαρισμός της βιομηχανικής περιοχής Ιδαλίου
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Η ΜΠΑΛΑ
ΓΥΡΙΖΕΙ

Α ρκετά ενισχυμένο είναι το νέο Δ.Σ. του Άδωνη το 
οποίο εξελέγη στη Γενική Συνέλευση του σωματεί-
ου που πραγματοποιήθηκε στις 6 Ιουνίου στην πα-

ρουσία αρκετών φίλων και μελών των πρασίνων του Δαλιού. 
Κατά τη διάρκεια της Γενικής Συνέλευσης έγινε ενημέρωση 
για την οικονομική και την ποδο-
σφαιρική πορεία του σωματείου και 
καθορίστηκαν οι στόχοι για το μέλ-
λον. Το Δ.Σ. του Άδωνη καταρτίστηκε 
σε σώμα ως εξής: Bάσος Ποταμίτης 
Πρόεδρος, Μιχάλης Πιττής Αντιπρό-
εδρος, Κώστας Ιωσήφ Ταμίας, Ντία 
Κυπριανού Γραμματέας, Κώστας 
Καλλής, Τόμης Χρυσοστόμου και 
Νίκος Παρπής Έφοροι Ποδοσφαί-
ρου και Μέλη Βαγγέλης Καλαμαράς, 
Χρίστος Ελ Χατάπ, Κώστας Καδής, 
Μιχάλης Σοφοκλέους και Αργύρης 
Ρώσσος. Ο Βάσος Ποταμίτης και το 
Δ.Σ. βρίσκονται στο πηδάλιο του 
σωματείου τα τελευταία 10 χρόνια. 
Όλα αυτά τα χρόνια παρουσίασαν 
σημαντικό έργο το οποίο εκτιμήθηκε 
από τη Γενική Συνέλευση του σωμα-
τείου η οποία ανανέωσε την εντολή. 
Η θητεία του Δ.Σ του Άδωνη είναι δι-
ετής. Ο Πρόεδρος του Άδωνη Βάσος 
Ποταμίτης ευχαρίστησε τα μέλη του 
σωματείου για την εμπιστοσύνη που 
επιδεικνύουν προς το πρόσωπο του, 
τονίζοντας ότι σε συνεργασία με όλα τα μέλη της διοίκησης 
θα καταβληθεί προσπάθεια για το καλό του Άδωνη. Ο κ. Πο-
ταμίτης εξέφρασε την ικανοποίηση του από το γεγονός ότι στο 
σωματείο έχουν εκδηλώσει ενδιαφέρον να βοηθήσουν και 
άλλα μέλη, κάποια μάλιστα εντάχθηκαν και στο 
Δ.Σ. Ο Πρόεδρος του Άδωνη απήυθυνε έκκληση 
στους φίλους του σωματείου να συνεχίσουν να 
στηρίζουν την προσπάθεια που γίνεται. Κάποια 
αποτελέσματα από την προσπάθεια που άρχισε 
πριν από 10 χρόνια είναι πολύ ενθαρρυντικά 
για το μέλλον του Άδωνη,  γεγονός που ικανο-
ποιεί τους ανθρώπους της διοίκησης αλλά και 
τους φίλους των πρασίνων του Δαλιού.  Αμέσως 
μετά τη Γενική Συνέλευση, στον Άδωνη σήκω-
σαν μανίκια και ρίχθηκαν με τα μούτρα στη 
δουλειά με στόχο να δημιουργηθεί μια δυνατή 
ομάδα η οποία θα κάνει μια καλή πορεία στο 

πρωτάθλημα που θα λάβει μέρος στη νέα ποδοσφαιρική πε-
ρίοδο. Ο βασικός κορμός της ομάδας έχει διατηρηθεί από την 
περσινή χρονιά. Θα γίνει προσπάθεια για να ενταχθούν στο 
ρόστερ ποδοσφαιριστές οι οποίοι μπορούν να βοηθήσουν 
την ομάδα να πετύχει τους στόχους της. Ο προπονητής σε 

συνεργασία με τη διοίκηση 
μελετούν περιπτώσεις πο-
δοσφαιριστών οι οποίοι εν-
διαφέρουν την ομάδα. Στην 
πρώτη ομάδα αναμένεται 
ότι θα ενταχθούν και κάποι-
οι ποδοσφαιριστές από την 
ακαδημία του σωματείου. 
Στον Άδωνη δίδουν σημα-
σία στην ακαδημία τους η 
οποία δίδει την ευκαιρία 
σε νεαρά παιδιά να ασχο-
ληθούν με το ποδόσφαιρο 
και να μάθουν τα μυστικά 
της μπάλας. O Άδωνης συ-
νεργάζεται με την ακαδημία 
ποδοσφαίρου Nicosia F.C. 
Junior και θα συμμετάσχει 
στο παγκύπριο πρωτάθλη-
μα ακαδημιών της ΚΟΠ, 
ηλικίας 2008 – 2009. Τα 
δοκιμαστικά άρχισαν την 
1η Ιουνίου και συνεχίζο-
νται μέχρι τις 30 Ιουλίου. Τα 
Αδώνεια θα πραγματοποιη-

θούν στις 4 Αυγούστου. Τραγουδούν Μιχάλης Λεβέντης και 
Ευδοκία Καδή. Πρόκειται για τη μεγάλη καλοκαιρινή μουσική 
εκδήλωση του σωματείου η οποία θα πραγματοποιηθεί στο 
γήπεδο του Άδωνη. Το επόμενο διάστημα θα υπάρξουν ανα-

κοινώσεις και λεπτομέρειες για την εκδήλωση. 
To Δ.Σ. του Άδωνη εκφράζει τα ειλικρινή του 
συλλυπητήρια στην οικογένεια του Γιώργου  
Αβράαμ Ζάνου ο οποίος έφυγε από τη ζωή. 
Ο εκπλιπών με το ήθος, την εντιμότητα και την 
αρετή του, είχε σημαντική προσφορά στο σω-
ματείο το οποίο υπηρέτησε για πολλά χρόνια 
από διάφορα αξιώματα. Όπως αναφέρεται στην 
ανακοίνωση «ο Γιώργος ήταν ο άνθρωπος που 
δεν ξεχώριζε κανένα και πάντα βοηθούσε όποι-
ον και όποτε ζητούσε βοήθεια. Ταπεινός και 
πραγματικός με τεράστια προσφορά που δεν 
θα ξεχαστεί ποτέ».

Τ η νέα αγωνιστική περίοδο άρχισαν να σχεδι-
άζουν στην ΕΝΑΒ. Κατά τη διάρκεια της Γενι-
κής Συνέλευσης του σωματείου ανταλλάγη-

σαν απόψεις και συζητήθηκαν τα επόμενα βήματα. 
Κατά τη Συνέλευση εξελέγη το νέο Δ.Σ για τη διετία 
2023-2025. Πρόεδρος αναδείχθηκε ο Αχιλλέας Βα-

λανίδης, Αντιπρόεδρος η Ιωάννα Σπανού, Ταμίας η 
Αγγελική Φλουρή, Γραμματέας ο Όμηρος Ομήρου, 
Βοηθός Γραμματέας η Μιχαηλία Ομήρου και Μέλη ο 
Χρίστος Φιλοθέου, ο
Γιώργος Ιωάννου, ο Χρίστος Γιασεμής και ο Νικόλας 
Δημητρίου.

 Σήκωσαν μανίκια στον Άδωνη

Α 
νανεωμένη και πολύ διαφορετική θα είναι η Ολυμπιάδα Λυ-
μπιών στη νέα ποδοσφαιρική περίοδο. Οι πράσινοι εργάζο-
νται συλλογικά ώστε να δημιουργήσουν ένα δυνατό σύνολο 

το οποίο θα έχει πρωταγωνιστικό ρόλο στο πρωτάθλημα της Γ’ κατηγο-
ρίας. Το νέο Δ.Σ της Ολυμπιάδας μπήκε δυναμικά αλλά ταυτόχρονα και 
προσγειωμένα ώστε να δημιουργήσει τις προϋποθέσεις εκείνες οι οποί-
ες θα βοηθήσουν την ομάδα να πετύχει τους στόχους της. 
Προπονητής της ομάδας παρέμεινε ο Γιαννάκης Στεφανίδης ο οποίος 
γνωρίζει πολύ καλά το σύλλογο και τους ανθρώπους του. Αυτό αποτε-
λεί σημαντικό πλεονέκτημα για την ομάδα αφού δεν θα χρειαστεί χρό-
νο προσαρμογής. Ο προπονητής σε συνεργασία με τη διοίκηση άρχι-
σαν ήδη τις κινήσεις στο μετεγγραφικό πεδίο με στόχο να δημιουργηθεί 
ένα ανταγωνιστικό σύνολο το οποίο θα μπορέσει να πετύχει τους στό-
χους που τέθηκαν. Μεγάλη έμφαση θα δοθεί στον Κύπριο ποδοσφαιριστή 
και ειδικά σε ποδοσφαιριστές που προέρχονται από την ευρύτερη περιοχή. 
Ταυτόχρονα υπάρχει πρόθεση για παραχώρηση ευκαιριών σε ποδοσφαιρι-
στές οι οποίοι προέρχονται από την ακαδημία της ομάδας. Οι νεαροί ποδο-

σφαιριστές  θα έχουν τη δυνατότητα να αγωνιστούν στην πρώτη ομάδα και 
να αναδείξουν το ταλέντο τους.  Στήριγμα στη νέα προσπάθεια που γίνεται 
στο σωματείο αποτελεί ο κόσμος της ομάδας. Οι φίλοι της Ολυμπιάδας δια-
χρονικά στηρίζουν το σωματείο τους με κάθε τρόπο. Απόδειξη αποτελεί και 
η ολοκλήρωση του νέου οικήματος του σωματείου το οποίο έγινε χάριν στη 

σκληρή δουλειά και την αφιλοκερδή εργασία των αν-
θρώπων της Ολυμπιάδας.   
Ενόψει της νέας ποδοσφαιρικής περιόδου, το νέο Διοι-
κητικό Συμβούλιο της Ολυμπιάδας διοργάνωσε εκδή-
λωση στο νέο οίκημα του σωματείου στο οποίο οι φίλοι 
του σωματείου είχαν την ευκαιρία να γνωρίσουν από 
κοντά τη νέα ομάδα και να μάθουν λεπτομέρειες για τη 
νέα προσπάθεια που γίνεται με στόχο τη δημιουργία 
ενός δυνατού αθλητικού σωματείου, πάντα στο πλαί-
σιο του υγιούς αθλητισμού και των αξιών που απορρέ-
ουν απ’ αυτόν.
Στο πλαίσιο της προσπάθειας της διοίκησης του σωμα-
τείου για εξασφάλιση οικονομικών πόρων το Δ.Σ. απο-

φάσισε την κυκλοφορία εισιτηρίων διαρκείας και την οργάνωση χοροεσπε-
ρίδας. Λεπτομέρειες θα ανακοινωθούν σε μεταγενέστερο στάδιο. 
H Ολυμπιάδα διοργανώνει συναυλία με την Γλυκερία, την Παρασκευή 14 
Ιουλίου, στο ανοικτό Δημοτικό Θεατράκι (πάρκο) Λυμπιών.

Με Γιαννάκη Στεφανίδη θα πορευθεί η Ολυμπιάδα

Το νέο Δ.Σ. της ΕΝΑΒ

Δημιουργείται η νέα «ΔΑΛΙ F.C»
Τ η δημιουργία μιας δυνατής ομάδας η οποία 

θα διαδραματίσει πρωταγωνιστικό ρόλο στη 
νέα ποδοσφαιρική περίοδο θέλουν να δημι-

ουργήσουν στην «ΔΑΛΙ F.C». Oι άνθρωποι του σωμα-
τείου θεωρούν πως έφθασε 
η στιγμή ώστε η ομάδα να 
διεκδικήσει ένα τρόπαιο και 
να προσφέρει χαρά στους 
φίλους της. Η ομάδα που 
θα δημιουργηθεί στη νέα 
ποδοσφαιρική περίοδο 
αναμένεται να είναι πολύ 
διαφορετική από την προ-
ηγούμενη αφού κάποιοι 
ποδοσφαιριστές με το τέλος 
της διοργάνωσης αποχώ-
ρησαν από την ομάδα. Στον 
πάγκο της ομάδας στη νέα 
ποδοσφαιρική περίοδο θα 
κάθεται ο Πολωνός Ρένεκ 
Γουόλτσικ ο οποίος είναι 
μόνιμος κάτοικος της Ενο-
ρίας Αγίων Κωνσταντίνου 
και Ελένης και παλαιότερα 
ήταν αναμεμειγμένος στην 
ΑΕΚ Ιδαλίου. Στόχος της 
διοίκησης σε συνεργασία 
με τον προπονητή είναι να 

εντάξουν στο δυναμικό της ομάδας ποδοσφαιριστές 
κυρίως από την περιοχή οι οποίοι  θα αποτελέσουν 
κίνητρο για τους φίλους του σωματείου να παρακο-
λουθούν τα παιχνίδια.  Οι διαβουλεύσεις με κάποι-

ους ποδοσφαιριστές 
βρίσκονται σε εξέλιξη και 
αναμένεται σύντομα να 
υπάρξουν ανακοινώσεις. 
Το επόμενο διάστημα η 
διοίκηση της «ΔΑΛΙ F.C.» 
αναμένεται να κυκλο-
φορήσει τα εισιτήρια δι-
αρκείας για την επόμενη 
ποδοσφαιρική περίοδο. 
Το επόμενο διάστημα 
αναμένεται να ανακοινω-
θούν λεπτομέρειες.  Κατά 
τη διάρκεια της εορταστι-
κής τελετής που διοργά-
νωσε η ΑΠΟΕΣΠ με την 
ευκαιρία της ολοκλήρω-
σης της ποδοσφαιρικής 
περιόδου απονεμήθηκε 
στην ομάδα του Ιδαλίου 
κύπελο για τη συμμετοχή 
της στη διοργάνωση. 

Ο Απόλλων συνεχίζει 
απ’ εκεί που έμεινε πέρσι

Μ ε τον προπονητή Ριχάρδο Καουράνη ο 
οποίος ήταν και πέρσι στο τιμόνι της ομά-
δας συνεχίζει ο Απόλλων Λυμπιών και στη 

νέα ποδοσφαιρική περίοδο. Οι άνθρωποι της ομάδας 
άρχισαν να δημιουργούν τις προϋποθέσεις ώστε οι γα-
λάζιοι των Λυμπιών 
να παρουσιαστούν 
πανέτοιμοι για να 
διεκδικήσουν τους 
στόχους τους. Στον 
Απόλλωνα θέλουν 
να συνεχίσουν από 
το σημείο όπου έμει-
ναν στην περσινή 
περίοδο. Η ομάδα 
έκανε πολύ καλή 
παρουσία γεγονός 
άφησε απόλυτα 
ικανοποιημένους 
όλους στο σωματείο. 
Το εξαιρετικό κλίμα που υπάρχει στο σωματείo φάνηκε 
και κατά τη διάρκεια της Γενικής Συνέλευσης του σω-
ματείου. Κατά τη διάρκεια της Συνέλευσης η οποία είχε 
και εκλογικό χαρακτήρα αναδείχθηκαν τα εξής μέλη. 
Πρόεδρος του Δ.Σ. παραμένει ο Ανδρέας Χριστοφίδης, 
Αντιπρόεδρος ο Δημήτρης Κλεάνθους, Γενικός Γραμμα-
τέας ο Δημήτρης Δημητρίου, Οικονομικός Διαχειριστής 
ο Ανδρέας Πέτρου, Υπεύθυνος Τύπου και Επικοινωνίας 
ο Ανδρέας Γρηγορίου, Υπεύθυνος Νεολαίας ο Ανδρέας 

Παναγή, Υπεύθυνος Πολιτιστικού Τμήματος ο Ραφαήλ 
Χριστοφίδης, Αρχηγός Ποδοσφαιρικού Τμήματος ο 
Μάρκος Ιωαννίδης, Έφορος Ποδοσφαίρου ο Μάριος 
Δημητρίου και Έφοροι Ποδοσφαίρου ο Γιώργος Χρι-
στιανόπουλος και Νικόλας Καλλή.  Σε πλήρη εξέλιξη 

βρίσκονται οι βελ-
τιωτικές εργασίες 
στον αγωνιστικό 
χώρο του γηπέ-
δου του Απόλλω-
να ενόψει της νέας 
σεζόν. Το γήπεδο, 
όπως ανακοινώη-
θηκε, θα παραμεί-
νει κλειστό μέχρι 
την αποπεράτωση 
των έργων.
Κάθε προσδοκία 
ξεπέρασαν οι 
παραστάσεις της 

θεατρικής ομάδας του Απόλλωνα Λυμπιών η οποία 
παρουσίασε το θεατρικό έργο της Τούλλας Κακουλλή 
«Το μνημόσυνο τζι’οι Μακαρίτες» σε σκηνοθεσία του 
Ανδρέα Χριστοφίδη. Ήταν μια παράσταση με άφθονο 
γέλιο διακωμωδώντας την σημερινή επιδειξιομανή 
ανούσια πραγματικότητα που ζούμε. 
Ο Απόλλων στις 7 Ιουλίου στην πλατεία Αγίου Γεωργίου, 
έξω από το οίκημα του συλλόγου θα πραγματοποιήσει 
τόμπολα με πολλές εκπλήξεις.

Χρυσός στους ΑΜΚΕ

Ο Αντρέας Μαχαλλεκίδης της Σχολής Φό-
ρουμ εκπροσωπώντας την Κύπρο στους 
19ους αγώνες μικρών κρατών Ευρώπης 

που διεξήχθησαν στη Μάλτα, κέρδισε χρυσό με-
τάλλιο με επίδοση 7,44 στο άλμα εις μήκος. «Ακόμη 
μία φορά ο αθλητής μας, μας έκανε υπερήφανους» 
αναφέρεται σε ανακοίνωση της Σχολής. 

Τ 
ο Δ.Σ. της ΚΟΠ καθόρισε τις ημερομηνίες διεξα-
γωγής των νέων πρωταθλημάτων στις μικρές 
κατηγορίες. Από την περιοχή Ιδαλίου στο πρω-

τάθλημα της Β’ κατηγορίας θα συμμετάσχει η ΜΕΑΠ 
Πέρα Χωριού - Νήσου και στο πρωτάθλημα της Γ’ κατη-
γορίας η Ολυμπιάδα Λυμπιών και ο Χαλκάνωρ Ιδαλίου. 

Το πρωτάθλημα Β’ Κατηγορίας 2023 - 2024 θα αρχίσει 
στις 16-17 Σεπτεμβρίου 2023 και θα ολοκληρωθεί στις 
27-28 Απριλίου 2024.Το πρωτάθλημα Γ’ Κατηγορίας 
2023 - 2024 θα αρχίσει στις 30/09 - 01/10 2023 και θα 
ολοκληρωθεί στις 20-21 Απριλίου 2024.

Οι ημερομηνίες έναρξης των 
πρωταθλημάτων



15ΔΑΛΙ      news
Η ΜΠΑΛΑ
ΓΥΡΙΖΕΙ

Σ τη ΜΕΑΠ άρχισαν να εργάζονται για στελέχωση 
της ομάδας που θα συμμετάσχει στο πρωτάθλημα 
της νέας ποδοσφαιρικής περιόδου. Κάποιοι ποδο-

σφαιριστές από υφιστάμενο ρόστερ έχουν ανανεώσει τη 
συνεργασία τους με την ομάδα ενώ η διοίκηση σε συνερ-
γασία με το προπονητικό επιτελείο έχουν δρομολογήσει 
τη διαδικασία για ένταξη στη ΜΕΑΠ ποδοσφαιριστών οι 
οποίοι θεωρείται ότι θα βοηθήσουν την ομάδα στην προ-
σπάθεια της για μια καλή πορεία, αντάξια της περσινής. 
Το κλίμα στο σωματείο του Πέρα Χωριού – Νήσου είναι 
εξαιρετικό και όλοι δουλεύουν σκληρά με στόχο να ανε-
βάσουν την ομάδα επίπεδο. Προς αυτή την κατεύθυνση 
κινείται και η απόφαση της διοίκησης του σωματείου να 
ενισχύσει τις ακαδημίες της ΜΕΑΠ. Τα τελευταία χρόνια γί-
νεται εξαιρετική δουλειά στις «μικρές» ομάδες του σωματεί-
ου με τη διοίκηση να βοηθά και να στηρίζει με κάθε τρόπο 
γνωρίζοντας ότι οι ποδοσφαιριστές των ακαδημιών απο-
τελούν το μέλλον της ομάδας του Πέρα Χωριού – Νήσου. 
Η ΜΕΑΠ θα επιδιώξει στη νέα ποδοσφαιρική περίοδο μια 
πορεία, αν όχι καλύτερη, στο ίδιο επίπεδο με την περσινή. 

Πέραν από το αγωνιστικό κομάτι οι άνθρωποι του σωμα-
τείου δίδουν μεγάλη σημασία και στο οικονομικό το οποίο 
σε καμία περίπτωση δεν πρέπει να ξεφύγει και να καταστεί 
μη διαχειρίσιμο. Στην πρώτη συνεδρία  μετά την εκλογική 
συνέλευση το Δ.Σ. καταρτίστηκε σε σώμα. Ο Ανδρέας Χρυ-
σοστόμου παραμένει Πρόεδρος της ΜΕΑΠ. Αναπληρωτής 
Πρόεδρος θα είναι ο Ανδρέας Ανδρέου, Αντιπρόεδρος ο 

Χρυσόστομος Αποστολίδης. Γραμματέας ο Κλεάνθης Κων-
σταντίνου, Βοηθός Γραμματέα ο Μιχάλης Μιχαήλ, Ταμίας 
ο Αντώνης Πίττας, Βοηθός Ταμία ο Μάριος Χατζηγαβριήλ, 
Γενικός Αρχηγός και Εκπρόσωπος Τύπου ο Μιχάλης Μιχα-
ηλίδης. Αρχηγός ποδοσφαίρου Α’ ομάδας ο Δώρος Καλο-
γήρου, Έφοροι ποδοσφαίρου και ακαδημιών ο Χριστάκης 
Ηρακλέους, ο Στέλιος Στυλιανού, ο Κυριάκος Κέντικου και 

ο Πέτρος Γρούτας. Υπεύθυνοι εκδηλώσεων ανέλαβαν ο 
Απόστολος Τσακκιστός, ο Σταύρος Αδάμου και ο Πέτρος 
Παναγιώτου. Έφορος ακαδημίας μπάσκετ ο Κωνσταντίνος 
Κκαϊλής. Μέλη στο Δ.Σ. της ΜΕΑΠ είναι ο Γιάννος Μέλιου, 
ο Θεοδόσης Παρπής, ο Ανδρέας Φρίξου, ο Σταύρος Μι-
σιελλή και ο Νίκος Λοϊζου. Στην κλήρωση του μηνιαίου 
λαχείου της ΜΕΑΠ η οποία έγινε στις 10 Μαίου κέρδισαν 
800 ο αριθμός 967 και από 100 Ευρώ οι αριθμοί 620, 600, 
505, 996 και 345. Παραδόθηκε στον τυχερό του λαχνού 
της ΜΕΑΠ το μεγάλο δώρο του σωματείου που ήταν ένα 
αυτοκίνητο. Τυχερός ήταν η Υδρόγειος Ασφαλιστική. Το 
όχημα  παρέλαβε εκ μέρους της εταιρείας ο νομικός της 
σύμβουλος Θεόδωρος Αντωνίου. H MEAΠ ανακοίνωσε τη 
δημιουργία ακαδημιών καλαθοσφαίρισης για αγόρια και 
κορίτσια. Οι προπονήσεις θα γίνονται στην κλειστή αίθου-
σα του Γυμνασίου Πέρα Χωρίου και Νήσου. Η διοίκηση 
του σωματείου αναμένεται το επόμενο διάστημα να δώσει 
στη δημοσιότητα λεπτομέρειες και πληροφορίες.

Τ ο Χαλκάνορα της νέας περιόδου κτίζει ο προπονη-
τής της ομάδας Άγης Καμένος σε συνεργασία με τη 
διοίκηση του σωματείου. Το γεγονός ότι ο προπονη-

τής ήταν στην ομάδα και στην περσινή περίοδο, έστω από το 
Φεβρουάριο και μετά, αποτε-
λεί θετικό στοιχείο αφού γνω-
ρίζει αφενός τη νοοτροπία 
του σωματείου και αφετέρου 
έχει προσωπική άποψη για 
όλους τους ποδοσφαιριστές 
που βρίσκονταν στο ρόστερ 
της περασμένης περιόδου. 
Με κάποιους ποδοσφαιριστές 
οι οποίοι ήταν στην ομάδα και 
στην περσινή ποδοσφαιρική 
χρονιά υπήρξε συμφωνία για 
ανανέωση του συμβολαίου 
τους και παραμένουν στο 
Χαλκάνορα. Ο προπονητής 
σε συνεργασία με τη διοίκηση 
προχωρούν και σε μετεγγρα-
φές ποδοσφαιριστών οι οποί-
οι θεωρείται ότι είναι απαραί-
τητοι για τη νέα ομάδα που θα 
δημιουργηθεί. Επιδίωξη των 
ανθρώπων του Χαλκάνορα 
είναι όπως το ρόστερ της ομά-
δας ολοκληρωθεί πριν από 
την ημέρα έναρξης της προ-
ετοιμασίας ώστε ο προπονη-
τής να έχει όλους τους ποδο-
σφαιριστές στη διάθεση του και να δουλέψει απρόσκοπτα 
σύμφωνα με το πλάνο που  Ο στόχος του Χαλκάνορα στο νέο 
πρωτάθλημα αναμένεται ότι θα είναι πρωταγωνιστικός και 
γι’ αυτό θα καταβληθεί προσπάθεια να γίνουν όλες οι απα-
ραίτητες ενέργειες προς αυτή την κατεύθυνση. Ο Χαλκάνωρ 
αναμένεται να κυκλοφορήσει στο επόμενο διάστημα και τα 
εισιτήρια διαρκείας της νέας ποδοσφαιρικής περιόδου τα 
οποία θα μπορούν να τα προμηθευτούν οι φίλοι της ομάδας 

και να κλείσουν θέση στο γήπεδο. Η συμβολή των οπαδών 
της ομάδας στην επίτευξη των στόχων που τέθηκαν είναι επι-
βεβλημένη. Το Δ.Σ. του Χαλκάνορα είναι πολύ ενισχυμένο 
και όλα τα μέλη του έχουν ριχθεί με τα μούτρα στη δουλειά 

ώστε να ανεβάσουν το σω-
ματείο. Ο Χαλκάνωρ εξέδωσε 
ανακοίνωση στην οποία ανα-
φέρονται όλα τα μέλη του νέου 
Δ.Σ. Πρόεδρος είναι ο Τηλέμα-
χος Τηλεμάχου, Αντιπρόεδρος 
ο Νίκος Παπαλοϊζου, Γενικός 
Γραμματέας ο Γιώργος Οδυσ-
σέως, Ταμίας ο Θάσος Μαύρος, 
Αρχηγός του ποδοσφαιρικού 
τμήματος ο Μάριος Θεμιστο-
κλέους, Βοηθός Γραμματέας ο 
Φίλιππος Γρηγορίου, Εκπρό-
σωπος Τύπου ο Κωνσταντίνος 
Γρηγορίου, Υπεύθυνος Μέ-
σων Κοινωνικής Δικτύωσης ο 
Χρίστος Μιχαηλίδης, Έφοροι 
ποδοσφαίρου ο Λοϊζος Ζή-
νωνος, ο Λεύκος Καλλένος, 
ο Χρίστος Μιχαηλίδης και ο 
Πέτρος Παουλής, Έφορος κα-
λαθόσφαιρας ο Χαραλάμπος 
Αυγουστή, Έφορος Νεολαίας 
ο Γιώργος Καλλένος, Υπεύθυ-
νος φιλαρμονικής ο Κυριάκος 
Κυπριανού και οργανωτική 
επιτροπή φεστιβάλ γάλακτος η 

Σκεύη Ζαβού, ο Νίκος Ζωνιάς, ο Μάριος Θεμιστοκλέους, ο 
Γιώργος Καλλένος, ο Χρίστος Μιχαηλίδης, ο Γιώργος Οδυσ-
σέως, η Βασιλική Παπαλοϊζου, ο Λεόντιος Παπαλοϊζου, η 
Παρασκευή Παπαλοϊζου και η Αναστασία Τασουρή. Το φε-
στιβάλ γάλακτος θα πραγματοποιηθεί την 1η Σεπτεμβρίου. 
Αναμένονται σύμφωνα με τα στελέχη του Χαλκάνορα πολ-
λές εκπλήξεις.

Κτίζεται η ΜΕΑΠ της νέας περιόδου

Με στόχο να γίνει ξανά πρωταγωνιστής

Η ομάδα παλαιμάχων του Χαλκάνορα συμ-
μετείχε στο 1ο ετήσιο τουρνουά «7 x7, όπως 
παλιά» που διοργάνωσε ο Ποδοσφαιρικός 

Όμιλος Παλαιμάχων Λευκωσίας στο δημοτικό γήπε-
δο Στροβόλου. Τα έσοδα του τουρνουά δόθηκαν 
στον παγκύπριο σύνδεσμο για άτομα με αυτισμό. 
Συμμετείχαν συνολικά 8 ομάδες. Νικήτρια αναδεί-
χθηκε η ομάδα του Ολυμπιακού η οποία νίκησε το 
Χαλκάνορα στον τελικό  με 4-1. Οι παλαίμαχοι της 
ομάδας του Ιδαλίου πριν φθάσουν στον τελικό απέ-

κλεισαν τον Ορφέα και την ομάδα του Συνδέσμου 
Διαιτητών Κύπρου. Η ομάδα του Χαλκάνορα αγωνί-
στηκε υπό τις οδηγίες του Πάμπου Μενελάου με τους 
Χριστόφορο Σκορδή, Οδυσσέα Οδυσσέως, Αντρέα 
Κόσιη και Τάσο Ξυνιστέρη να πλαισιώνονται από τα 
μέλη του Δ.Σ Τηλέμαχο Τηλεμάχου, Μάριο Θεμιστο-
κλέους, Λεύκο Καλλένο και Πέτρο Παουλλή. Χρέη 
εφορίας εκτέλεσαν τα μέλη του ΔΣ Λοίζος Ζήνωνος 
και Θάσος Μαύρος.

2η θέση για τους παλαίμαχους  
του Χαλκάνορα

Ο Φίλιππος Γιαπατός παραμένει στη θέση του στο Δ.Σ. της 
ΚΟΠ ως εκπρόσωπος της Γ’ κατηγορίας. Ο Φίλιππος Γι-
απατός επανεξελέγη χωρίς ανθυποψήφιο . Το έργο του 

κρίνεται ως πολύ πετυχημένο. Αυτό επιβεβαιώνεται και από το γε-
γονός ότι δεν υποβλήθηκε άλλη υποψηφιότητα και συνεχίζει στο 
Δ.Σ της ΚΟΠ χωρίς ανθυποψήφιο.  Ο Φίλιππος Γιαπατός πρωτοε-
κλέγηκε στο Δ.Σ της ΚΟΠ  το Σεπτέμβριο του 1999. Είναι ο νεαρό-
τερος παράγοντας που εκλέγηκε ποτέ στο Δ.Σ της ομοσπονδίας.

Συνεχίζει στην ΚΟΠ 
ο Φίλιππος Γιαπατός

Στις ακαδημίες τους επικεντρώνονται 
στον Πανιδαλιακό

Μ εγάλο είναι το ενδιαφέρον των παι-
διών της περιοχής να ασχοληθούν 
με το άθλημα της πετοσφαίρισης. Ο 

Πανιδαλιακός τους δίδει την ευκαιρία και όσες 
νεαρές επιθυμούν να εγγραφούν στις ακαδη-
μίες του σωματείου μπορούν να το πράξουν. 
Η διοίκηση του Πανιδαλιακού δίδει μεγάλη 
σημασία στις ακαδημίες μέσω των οποίων τρο-
φοδοτείται με αθλήτριες η πρώτη ομάδα του 
σωματείου. Παράλληλα οι πιο μικρές παίκτριες 
της ομάδας έχουν την ευκαιρία να αγωνιστούν 
στα πρωταθλήματα νεανίδων και κορασίδων. 
Σύμφωνα με τη διοίκηση του Πανιδαλιακού 
οι προπονήσεις στις ακαδημίες του Πανιδαλι-
ακού θα συνεχιστούν και κατά τη διάρκεια της καλοκαιρινής περιόδου και όσα παιδιά επιθυμούν μπορούν 
να λάβουν μέρος. Η διοίκηση του σωματείου έδωσε στη δημοσιότητα το πρόγραμμα προπονήσεων της ακα-
δημίας. Θα διεξάγονται Δευτέρα, Τρίτη, Πέμπτη και Παρασκευή στο γήπεδο του Λυκείου Ιδαλίου. Η έναρξη 
των πρωταθλημάτων αργεί γεγονός που δίδει την ευκαιρία στους ανθρώπους του σωματείου να δουλέψουν 
χωρίς την πίεση του χρόνου και να δημιουργήσουν το καλύτερο σύνολο που θα παρουσιαστεί στα  επίσημα 
παιχνίδια της ομάδας. Το Δ.Σ καταρτίστηκε σε σώμα ως εξής: Πρόεδρος Aνδρέας Χριστοδούλου, Αντιπρόεδροι 
Παναγιώτης Παουλλής και Λεόντιος Ιεροδιακόνου, Γενική Γραμματέας Χριστίνα Νικολάου, Γραμματέας Ιφιγέ-
νεια Καμένου Κουννή, Ταμίας Φαίδρα Εξαδάκτυλου, Βοηθός Ταμία Κυριακή Γρούτα και Έφορος Φλωρεντία 
Κοναρή. Η διοίκηση του Πανιδαλιακού  εξέφρασε τη θλίψη της διαβιβάζοντας ειλικρινή συλλυπητήρια στην 
οικογένεια του αποβιώσαντος Μιχάλη Κρασιά, Προέδρου της ομοσπονδίας πετοσφαίρισης ο οποίος έφυγε 
πρόσφατα από τη ζωή. 

Φιλανθρωπικός αγώνας παλαιμάχων
Φ ιλανθρωπικός ποδοσφαιρικός αγώνας 

με τίτλο «Αγωνίζομαι για τη ΖΩΗ… για 
Όνειρα και Ευχές»  διοργάνωσε ο Πα-

γκύπριος Σύνδεσμος για παιδιά με καρκίνο και 
συναφείς παθήσεις «Ένα Όνειρο Μια Ευχή» ανά-
μεσα στην ομάδα βετεράνων Κύπρου και την 
ομάδα Επίλεκτων Παλαίμαχων Εθνικής Ελλάδας. 
Η ομάδα Παλαιμάχων Εθνικής Ελλάδας επικρά-
τησε 4-2. Το παρόν τους έδωσαν και βετεράνοι 
ποδοσφαιριστές οι οποίοι έπαιξαν ποδόσφαιρο 
σε ομάδες της περιοχής Ιδαλίου. 




